
PROCES VERBAL
Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local Sector 6

din data de 29.04.2021

Lucrările  şedinţei  încep  la  orele  12:00  în  sala  de  consiliu  a  Primăriei
Sectorului 6 cu sediul în Calea Plevnei nr. 147-149, sector 6, Bucureşti.

La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 
- dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti;
- dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6;
- dl Dubălaru Lucian, Președinte de ședință;
- dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6;
- d-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimar al Sectorului 6;

În deschiderea lucrărilor şedinţei  dl Demirel Spiridon, Secretarul General
al Sectorului 6, face prezenţa consilierilor. Au fost prezenți 25 de consilieri locali.
Dl  Bordei  Niculaie  lipsește,  iar  dl  Pascu Cristian  Gabriel,  urmează  să  depună
jurământul.

Convocarea membrilor Consiliului Local Sector 6 s-a făcut în scris, conform
prevederilor  art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), art. 154 alin. (1), art. 155
alin. (3) lit. b) şi art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului
nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare,
invitaţia la şedinţă precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. 

Dispoziția nr.  818  din  23.04.2021 a fost adusă la cunoştinţa publică prin
afişare  la  avizierul  Primăriei  Sectorului  6,  pe  site-ul  instituţiei  şi  în  ziarele
Libertatea şi România Liberă, în termenul prevăzut de lege.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Bună ziua, doamnelor
şi  domnilor  consilieri!  Şedinţa  de  astăzi  a  fost  convocată  prin  Dispoziţia  d-lui
Primar  nr.  818/23.04.2021 şi  a  fost  publicată  în  ziarele  Libertatea  şi  România
Liberă, din data de 26.04.2021. 

Avem la dosar o informare depusă de către responsabilul pentru relaţia cu
societatea civilă prin care ne informează că faţă de proiectele propuse pe ordinea
de zi şi pe site-ul instituţiei Primăriei Sectorului 6 de la societatea civilă, nu au fost
primite propuneri, sugestii sau recomandări pentru amendarea acestor proiecte. 

Dacă aveţi discuţii sau amendamente pe ordinea de zi?
Vă rog, d-le Viceprimar!

Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  Viceprimar  al  Sectorului  6:
Mulțumesc, d-le președinte! Am două propuneri de retragere pentru două proiecte
de  pe  ordinea  de  zi: punctul  nr.  16,  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea
documentaţiei  tehnice  faza  studiu  de  fezabilitate  şi  a  indicatorilor
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tehnico-economici  pentru  obiectivul  de  investiţii  “AMENAJARE  SUPRAFAȚĂ
PENTRU ACTIVITĂȚI SPORTIVE A.N.L. BRÂNCUȘI” și de asemenea, retragerea
proiectului  cu  nr.  24,  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  componenţei
Comisiei Tehnice de Urbanism şi Amenajare Teritoriu (C.T.U.A.T.) Sector 6 şi a
Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a C.T.U.A.T.. 

Vă mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc! Dacă mai
sunt și alte propuneri? Dl Pană, vă rog!

Dl Pană Traian, consilier local:  Mulțumesc, d-le președinte! Bună
ziua, stimați colegi! Dat fiind faptul că este ședință ordinară, propun ca ultimul
punct pe ordinea de zi să fie întrebări și interpelări, am observant că nu este trecut
în convocator.

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: Este o
eroare materială!

Dl Pană Traian, consilier local: Poate fi o eroare, am descărcat și...,
Mulțumesc!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Vom  introduce  la
sfârșit  pe  ordinea  de  zi  și  punctul  Întrebări  și  interpelări.  Dacă  mai  sunt  alte
propuneri?  Dacă nu,  supun la  vot  retragerea de pe ordinea de zi  a  celor  două
proiecte.

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Ne poate spune și
nouă dl Viceprimar care este motivul pentru care le scoate?

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6: Da. La
punctul  nr.  16  motivul  este  legat  de  dezbaterea  pe  care  am  avut-o  chiar  în
interiorul  cartierului  și  este o  decizie  luată după ce am avut acea dezbatere  la
nivelul comunității și legat de punctul nr. 24, trebuie aduse o serie de completări la
proiect. Mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc! Supun la
vot retragerea de pe ordinea de zi a celor două proiecte (punctul nr. 16 și nr. 24).
Voturi  împotrivă?  Nu sunt  voturi  împotrivă.  Abţineri?  Nu sunt  abțineri.Voturi
pentru? Cu 24 de voturi pentru, proiectele au fost scoase de pe ordinea de zi.

Supun la  vot  introducerea punctului  de  “Întrebări  și  interpelări”.  Voturi
împotrivă? Nu sunt voturi împotrivă. Abţineri? Nu sunt abțineri.Voturi pentru? Cu
24 de voturi pentru, punctul “întrebări și interpelări”a fost introdus pe ordinea de
zi.

Supun la vot ordinea de zi  în ansamblul său. Voturi împotrivă? Nu sunt
voturi împotrivă. Abţineri? Nu sunt abțineri.Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru,
ordinea de zi a fost aprobată.
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Aş vrea să vă propun aceeaşi modalitate ca la şedinţele trecute, în sensul că
dacă nu sunt discuţii generale, să trecem la votarea proiectelor în ansamblul lor.  

Voturi  împotrivă?  Nu sunt  voturi  împotrivă.  Abțineri?  Nu sunt  abțineri.
Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, propunerea a fost aprobată.

Dau cuvântul d-lui Secretar General!

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: Primul
punct este ceremonia  de depunere a jurământului pentru dl Pascu. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Primul  punct  pe
ordinea de zi, ceremonia de depunere a jurământului de către dl Pascu Cristian
Gabriel, consilier local supleant, ales pe lista Partidului Național Liberal.

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6:  Vă rog,
dl Pascu!

Dl Pascu Cristian Gabriel, consilier local: Jur să respect Constituţia
şi legile ţării şi să fac cu bună credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi priceperea mea
pentru binele locuitorilor Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti. Aşa să-mi ajute
Dumnezeu!

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:
Doamnelor  și  domnilor  consilieri,  avem de  aprobat  Procesul-verbal  al  ședinței
ordinare din data de 15 aprilie 2021 și îl supun votului dvs.. Voturi împotrivă? Nu
sunt. Abțineri? Nu sunt. Voturi pentru? Cu 25 de voturi pentru, procesul verbal a
fost aprobat. D-le președinte, aveți cuvântul! Cu dl Pascu suntem 26.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Mulțumesc,
d-le Secretar General!

Următorul punct pe ordinea de zi:  Proiect de hotărâre privind solicitarea
către Consiliul General al Municipiului Bucureşti de a transmite în administrarea
Consiliului Local al Sectorului 6 al Municipiului București o secțiune din artera
de circulație Splaiul Independenței delimitată conform planului Anexă, precum și
jardiniera  aferentă  cursului  Râului  Dâmbovița,  secțiunea  situată  pe  raza
administrativ-teritorială a sectorului 6, cuprinsă între Pasajul Suprateran Ciurel
și Podul Cotroceni. 

Discuții dacă sunt? Dl Simion E., vă rog!

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Bună  ziua  tuturor!  Am
observat  că  nu  trece  ședință  de  consiliu  local  ca  Primăria  Sectorului  6  să  nu
solicite către Primăria Capitalei ori o arteră de drum, ori un tronson, ori un teren,
ș.a.m.d..  Cred  că  sunt  peste  10  sau  12  solicitări  în  acest  sens  către  Primăria
Capitalei.          Spuneți-mi și mie, vă rog mult de tot, noi încă nu am terminat și
încă nu s-au început proiectele pe care le-ați promis în campania electorală, încă
nu am terminat ce era de făcut și noi, în continuare, solicităm lucruri de la Primăria
Capitalei, având în vedere că Primăria Capitalei are și un buget mult mai mare
decât noi, adică, bine între ghilimele are un buget pentru că nu are în momentul de
față. Nu înțeleg de ce solicităm atât de multe lucruri să le facem noi, având în
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vedere că Primăria Capitalei face parte dintr-o alianță care vă aflați la putere...,
adică pot realiza și ei lucrurile acestea. Deci, încă o dată, sunt peste 10 sau 12
lucruri pe care noi le-am solicitat. Mulțumesc frumos!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc!
D-le Viceprimar, vă rog!

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6: Doar
un scurt răspuns. Toate acele imobile, toate acele terenuri, acele spații pe care le-
am solicitat, sunt în Sectorul 6, vizează obiective de investiții pentru comunitatea
Sectorului 6, fie că vorbim de spații pentru creșe noi, dacă ne referim la proiectul
de pe Iuliu Maniu 11B, fie că ne referim la un nou spital, dacă ne referim la terenul
de pe Timișoara al  cărui  transfer  a  fost  chiar  aprobat  în ședința  de săptămâna
aceasta a Consiliului General al Municipiului București,  deci,  sunt spații  de pe
raza Sectorului 6 care vizează proiecte de investiții necesare comunității noastre.
Nu văd unde este problema. Mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-na Butacu, vă rog!

D-na  Butacu  Simona  valentina,  consilier  local: Mulțumesc,
d-le președinte! O scurtă completare aș avea de făcut.  Nouă nu ne ajung banii
pentru ceea ce avem deja de gestionat, au fost discuții pe Prelungirea Ghencea, pe
mai multe obiective de investiții, pentru ce tot solicităm dacă banii pe care îi avem,
abia îi împărțim pentru ce avem deja?

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-le Viceprimar, vă rog!

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6:  Este
clar că un buget local nu poate acoperi într-un an toate nevoile unei comunități, dar
și  aceste proiecte pe care le avem în vedere sunt extrem de importante pentru
Sectorul  6,  vorbim  de  creșe,  vorbim  de  un  spital  în  Sectorul  6,  efectiv  sunt
investiții extrem de importante pentru comunitatea noastră. Niciunul dintre aceste
spații sau aceste terenuri pe care le solicităm, nu le solicităm pentru proiecte ce nu
sunt oportune sau ce nu ar fi o prioritate pentru Sectorul 6.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-le Tomescu, vă rog!

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Bună ziua! Aș vrea să spun
că Sectorul 6 face parte din Municipiul București, d-le Gâdiuță, așa cum știți și
dvs.,  divizarea acțiunilor  asupra administrării  sectorului  și  a  Bucureștiului  sunt
defalcate,  iar  motivul  pentru  care  astăzi  cerem  la  Municipiul  București  acest
tronson,  este  tocmai  faptul  că  Municipiul  București  astăzi,  gestionează  acest
tronson de stradă și nu numai acesta și altele, pe care tot dvs. le-ați cerut de la
Primăria Capitalei,  îmi pare bine că vă dați  și  dvs.  seama acum, când erați  în
opoziție nu prea înțelegeați, acum ați început să înțelegeți cum este cu bugetul,
cum este cu obiectivele și cu strategia care trebuia aplicată pentru un sector, dar
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vreau să vă spun că aceste obiective se află în Municipiul București. De acord?
Municipiul  București  care  este  gestionat  de  o  alianță  P.N.L.-  U.S.R.,  da,  care
gestionează  un  buget,  care  așa  a  zis,  nu  știm...,  sau  vreți  să  luați  atribuțiile
Primarului General la sector, că nu înțeleg? Nu aveți bani pentru asta, dar asta este
o altă discuție, eu vreau doar să vă atrag atenția că pe zi ce trece vă luați obligații
pe care astăzi le are Primăria Generală, pentru care Primărie Generală are buget,
pe care la avut dintodeauna. Înțeleg că avem o prioritate, un drum, Prelungirea
Ghencea, pe care ați vrut să o luați. Ok, luăm Prelungirea Ghencea, dar nu putem
să luăm totul de la Primăria Generală să transferăm în bugetul nostru. Când v-am
rugat data trecută la buget să alocați                   4 mil. lei sau 5, pentru testarea
copiilor noștri, să nu se ducă acasă bonlavi să omoare bunicii, ați spus că nu este
oportun și astăzi luăm de la Primăria Generală încă câteva sute de milioane, nu doi
lei, în cârca noastră. Eu vă înțeleg, luați, nu este o problemă, dar haideți să vedem
și cu ce putem să gestionăm lucrurile acestea. Înțeleg că vin pe patru ani și asta
este adevărat, că nu le faceți astăzi, dar dacă adunăm, spital                          30 mil.
euro, Prelungirea Ghencea 480 mil. lei, ce luați acum, bucata aceasta de Ciurel și
ăsta face câteva zeci de milioane sau poate sute de milioane de lei, ș.a.m.d.. De
unde luăm bani aceștia? Poate ne spuneți..., nu știu, poate avem vreo pușculiță pe
undeva, în afară de faptul că măriți taxele pentu locurile de parcare, poate că mai
avem și altă pușculiță, dar asta nu vă va ajunge pentru că 40 de mii de locuri de
parcare ori 600 lei cât vreți dvs. să le luați oamenilor acum, nu vă va ajuta să vă
întregiți bugetul, eu nu am o probemă, dar dacă veniți să ne spuneți și cu ce bani le
faceți, nu-i o problemă. Mie îmi pare bine că vă dați seama că Sectorul 6 face parte
din Sectorul 6 și că data trecută și până acum patru ani de zile ați făcut numai pe
invers, îmi pare bine acum că vedeți lucrul acesta și că sunt obiective importante și
în Sectorul 6 și că aveți nevoie și de bani ca să le faceți și mă bucur că faceți
lucrurile acestea, dar nu pot să nu vă atrag atenția că nu o să aveți de unde să le
faceți. Mai bine mergeți la Primarul General, sprijiniți consiliul, înțelegeți-vă și în
consiliu cum v-ați înțeles și aici la Sectorul 6, luați bani și rugați Primarul General
și  Consiliul Municipiului București  să vă facă obiectivele acestea că sunt de-ai
dvs., nu sunt în opoziție cu dvs..

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Ok.  Mulțumesc!
D-le Viceprimar, vă rog!

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6: Doar
câteva scurte clarificări și o să încerc să fiu și un pic tehnic. Din punct de vedere
legal, și asta este foarte important să se știe sectoarele, inclusiv Sectorul 6,  nu
facem  notă  discordantă,  nu  au  proprietăți,  nu  au  patrimoniu.  Noi  avem  doar
anumite imobile, anumite terenuri, anumite spații în administrare, deci, ca tehnică,
pentru tot feluri de investiții pentru care facem solicitări către municipalitate, către
Consiliul General, instituția care are în proprietate sau în patrimoniu imobilele din
București. Deci, este vorba despre o...
 

Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local:  Asta  îmi  povestiți  mie
acum? Cum se gestionează administrarea?
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Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6:  Da.
Mi se pare că, ori vă faceți că uitați aceste elemente, ori le treceți cu vederea.

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Eu cred că nu ați înțeles ce
v-am spus eu până acum. Eu vă spun despre mere, dvs. vorbiți despre pere.

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6: Pentru
toate  investițiile  este  nevoie  de  astfel  de  solicitări  dacă  nu  avem  deja  în
administrare acele terenuri, acele imobile și repet, aceste solicitări au vizat niște
proiecte de investiții extrem de importante pentru Sectorul 6. Vorbim de un spital
în Sectorul 6, vorbim de o creșă nouă în zona Iuliu Maniu și aici v-am dat doar
câteva  exemple.  Dacă  dvs.  considerați  că  astfel  de  investiții  nu  sunt  oportune
pentru Sectorul 6 este problema dvs....

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  D-le  Viceprimar,  nu
încercați  să  faceți  politică  în  administrație  discutăm  de  o  arteră  din  Splaiul
Independenței, nu ne mai dați exemple cu școli, cu grădinițe, cu creșe, că nu ați
făcut nimic 6 luni de zile și nici nu o să faceți nimic.  

 Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dl Simion, vă rog să-l
lăsați să răspundă.

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Păi da, dar ce răspunsuri
sunt astea? 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Dl Simion, vă rog...,
lăsați-l să răspundă, după care vor interveni și colegii dvs.. Mulțumesc!

Discuții în sală

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Vă rog, haideți să ne
liniștim! D-le Viceprimar, vă rog!

Dl Tomescu Constantin, consilier local: D-le președinte, rugămintea
mea este așa. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Rugămintea dvs. a fost
să vi se răspundă la întrebări.

Dl Tomescu Constantin, consilier local:  Eu am spus de unde luați
bani? Nu, nu faceți  cu noi  administrație,  știu exact,  asta v-am spus și  eu până
acum, știu cum se gestionează Municipiul București.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Vă rog, lăsați-l să vă
răspundă, după care vor interveni și colegii dvs.. Mulțumesc!

Discuții în sală
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Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6: Eu nu
v-am întrerupt, chiar dacă unele elemente pe care le spuneați consideram că sunt
cumva așa, spuse doar ca să fie spuse și nu aveau legătură cu subiectul, dar v-am
explicat, din punct de vedere legal, de ce este nevoie de aceste solicitări și din
punct de vedere tehnic. Noi avem o viziune care...

Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local:  De  unde  luați  banii,
d-le, aceasta v-am întrebat.

Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  Viceprimar  al  Sectorului  6:
Înțeleg că aveți anumite supărări poate care vă fac să acționați în sensul acesta, dar
totuși...

Discuții în sală

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu,  Viceprimar al  Sectorului  6:  Vă
rog să nu mă întrerupeți.

Discuții în sală

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Vă  rog,  haideți...,
putem  să-l acultăm? Vă rog frumos! Dacă vorbim toți, oricum nu o să înțelegem
nimic.

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6: Dacă
dvs. doriți doar să vă auziți vorbind, este problema dvs., dacă doriți să auziți un
răspuns, lăsați-mă să vă răspund. Este vorba de un mandat de patru ani pe care îl
avem. 

Dl Tomescu Constantin, consilier local: De unde luați banii?

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6: Banii?
Haideți să vă mai spun un element foarte important pe care poate că nu îl aveți în
vedere.  Dacă  nu  se  fură  în  administrație,  există  sume  importante  de  bani  în
administrație. 

D-na Surulescu Aurelia, consilier local: Am întrebat altceava.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Vă rog, haideți..., dacă
vorbim unul peste celălalt...

Dl  Gâdiuță  Alexandru Valeriu,  Viceprimar  al  Sectorului  6: În
cadrul administrației noastre...dacă aveți dovezi în sensul acesta, chiar vă rog să le
aduceți....

Discuții în sală
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Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu,  Viceprimar al  Sectorului  6:  Eu
m-aș bucura, dacă aveți dovezi în acest sens, să le arătați. Deci, sunt obiective de
investiții  importante  pentru  sectorul  nostru,  pe  care  avem  în  vedere  să  le
desfășurăm pe  durata  acestui  mandat  de  patru  ani  și  pentru  acest  lucru  facem
aceste solicitări. Vă mulțumesc! 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc! Dl Petcu,
vă rog!

Dl  Petcu  Sorin,  consilier  local:  D-le  Gâdiuță,  cu  tot  respectul
cuvenit,  faceți  niște  afirmații,  vă  jigniți  colegii.  Este  ușor  să  spui,  se  fură  în
administrație,  dar  dați-ne și  nouă exemple,  chiar  vrem să știm și  acele  organe
abilitate care au constatat acest lucru, bănuiesc că au adus niște rapoarte, făceți-le
publice. Dvs. acum jigniți foarte mult, inclusiv pe colegii pe care îi aveți acum,
deci cu furatul, lăsați-o mai ușor. Doi la mână, am o întrebare. Din punctul meu de
vedere, acestea sunt niște măsuri populiste pe care le puneți doar pe hârtie, în care
vrem să facem. Teoretic, credeți că avem banii necesari ca în acești patru ani să
concretizăm măcar 30% din ceea ce luăm de la Municipiul București? Atât vreau.
Și spuneți, declarați, este și filmat, este public și spuneți da, că probabil în 2023-
2024 o să avem un Raport al activităților să vedem și noi, că este foarte simplu
doar să cerem să facem studii de fezabilitate și să rămână pe hârtie, interesant este
și ce facem practic, corect? Atât, declarați, da domne’, facem rost de bani, în 2024
când vom face Raportul activității primăriei, o să vedem ce am făcut și eu declar
că se vor face..., dați dvs. un procent. Este corect? Mulțumesc mult!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc! După cum
bine știți, solicitarea acestor terenuri nu implică niciun cost.

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local: Investiția  în
terenuri implică cost.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Noi  vorbim  despre
solicitare acum.

Dl Petcu Sorin, consilier local: Așa este, cum mai dai tu..., un minut,
că trebuie să îmi dați dreptul la replică.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Vă rog!

Dl  Petcu  Sorin,  consilier  local: Asta  am spus  mai  devreme.  Nu
trebuie să fie doar măsuri populiste, ci noi trebuie să și facem. Axați-vă pe ceea ce
vom lua și declarați acum, da domne’, vom face 30%, 40%, adică nu să rămână
doar pe hârtie. Mulțumesc mult!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Mulțumesc! Dl Pană,
vă rog!
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Dl Pană Traian,  consilier  local:  Mulțumesc,  d-le  președinte!  Din
câte  știu,  Pasajul  suprateran  Ciurel  a  fost  făcut  cu  bani  din  partea  Primăriei
Capitalei. Acum mie mi se pare ciudat ca Primăria Capitalei să nu aibe un buget
pentru a planta niște panseluțe, niște jardiniere aferente cursului râului Dâmbovița,
adică pe mandatul d-nei Firea s-a putut face un ditamai pasajul și acum nu suntem
în stare să punem niște panseluțe și o jardinieră. Asta spun din partea Primăriei
Capitalei, dacă poate primăria de sector, bănuiesc că floricelele le găsim în serele
A.D.P.-ului și mai rămâne achiziția jardinierelor. Vă mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Mulțumesc, dl Pană!
Dacă mai sunt discuții? Dl Enache, vă rog!

Dl  Enache  Adrian  Nicolae,  consilier  local: Am  o  rugăminte  la
consilierii P.S.D.. Vreau să le reamintesc faptul că în permanență, pe mandatul
trecut, întreg Bulevardul Iuliu Maniu s-a luat la sector. Iuliu Maniu care face parte
și din sector și de la capitală, exact cum spuneați și nu s-a luat pe tronsoane, ci
întreg Iuliu Maniu, în condițiile în care, în momentul în care s-a solicitat Iuliu
Maniu, la Sectorul 6 nu erau bani și totuși s-au găsit, da, și bulevardul Iuliu Maniu
s-a reabilitat.  Haideți  să nu facem politică,  în momentul  acesta doar solicităm,
ulterior, vom găsi și finanțare.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc, dl Enache!
Dacă  nu  mai  sunt  discuții  supun  la  vot  proiectul.  Voturi  împotrivă?  8  voturi
împotrivă  (d-na Butacu, dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E.,
d-na Surulescu, dl Tomescu). Abțineri? Nu sunt abțineri. Voturi pentru? Cu 18
voturi pentru, proiectul  a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind solicitarea
către Consiliul General al Municipiului Bucureşti de a declara terenul identificat
conform Anexei, ca bun aparţinând domeniului public al Municipiului Bucureşti
în vederea înfiinţării unei artere de circulaţie de deservire locală.

Discuții dacă sunt? Dl Tomescu, vă rog!

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Aș vrea să știu și eu dacă a
verificat cineva la această arteră, dacă în P.U.Z.-ul de sector, această arteră există?
Știți foarte bine că o arteră de circulație se poate înființa doar prin P.U.Z., chiar
dacă ne dorim noi să o facem administrativ. Pe de altă parte, dacă observați, și știu
că politica dvs. administrativă, d-le Primar, prevede un lucru bun, ca toate arterele
de circulație să se intersecteze,  să aibă o circulație.  Din păcate,  uitându-mă pe
anexa aceasta, am constatat că ea se înfundă, este o arteră de circulație care se
înfundă. Înțeleg că oamenii de acolo au nevoie și de un acces, dar să îmi spuneți și
mie cum o s-o faceți,  având în  vedere  că  nu există  P.U.Z.  și  totodată,  bucata
aceasta de stradă se închide, nu duce nicăieri. Noi o luăm, așa este, trebuie să-i
ajutăm pe oameni să aibă acces la casă, nu contest lucru acesta, dar avem niște
probleme administrative, una P.U.Z.-ul, doi se închide.
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Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Ok, mulțumesc!
D-le Primar, vă rog!

 Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Bună ziua! Este o cerință,
o  solicitare  de  la  Direcția  de  Urbanism,  este  vorba  despre  un drum care  fizic
există, iar în acte nu există. Ceea ce facem noi în acest moment, îi cerem efectiv
Primăriei Capitalei să o intabuleze. Ea există de facto, s-a și construit în acea zonă
și nu există în acte. După ce Primăria Capitalei  o va intabula și dacă o va intabula,
noi vom putea să o și amenajăm, dar ea nu există. Mai mult este despre faptul că
conștientizăm și recunoaștem că există de facto și trebuie să facem ceva acolo.
Despre asta este vorba în acest proiect de hotărâre.

Dl Bera Marcel – Florentin, Arhitect Șef:  Bună ziua! Sunt două
mici  neconcordanțe  legate  de  legislația  în  vigoare  cu  această  arteră  care,  într-
adevăr de când s-a făcut punerea în posesie a tuturor parcelelor dimprejurul acestui
lot, să îl numesc așa, a fost păstrat din parcelar ca și drum de acces, ca și porțiune,
nu știu, nu drum de acces, ci alee de acces spre proprietățile respective. Sunt două
probleme care se pot ridica, să spunem, noi cerem către Primăria Municipiului
București  să înființeze artera respectivă de circulație,  doar că această arteră de
circulație nu există prevăzută în P.U.Z.-ul Sectorului 6 în niciunul din ele, nici în
cel  suspendat,  nici  în  cel  care  este  în  momentul  de  față  în  vigoare,  adică  cel
aprobat  în  2013-2016,  deci  este  posibil  ca  Primăria  Municipiului  București,
nefiind prevăzut într-o documentație de urbanism strada, să nu o înființeze și doi,
are  o  lățime,  cel  puțin  în  momentul  de  față,  mai  mică  decât  prevederile  din
Hotărârea nr. 66. Hotărârea nr. 66 care pe lângă că toată lumea o știe după locurile
de parcare care sunt cerute la investiții,  are o parte și cu arterele de circulație,
artere de circulație care există și de deservire locală, așa cum este denumită aici,
arteră de deservire locală de categoria a-III-a și de categoria a-IV-a și mai există și
arteră de circulație cu funcțiunea de acces la loturi, așa se numește și cu traseu
înfundat, iar aceasta din urmă este cea mai mică arteră de circulație posibilă, care
are lățime minimă de 5 metri jumătate,          6 metri și are o lungime de maxim 50
metri și trebuie să aibă un loc de întoarcere la capăt cu raza de 6 metri, ceea ce nu
prea corespunde în cazul de față.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dacă mai sunt discuții?
Dacă  nu sunt  discuții,  supun la  vot  proiectul  de  hotărâre.  Voturi  împotrivă? 8
voturi împotrivă (d-na Butacu, dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion
E.,                d-na Surulescu, dl Tomescu). Abțineri? Nu sunt abțineri. Voturi
pentru? Cu 18 voturi pentru, proiectul  a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea
derulării  şi  finanţării  din  bugetul  local  al  Sectorului  6,  în   anul  2021,a
proiectului  ,,Centrul  Comunitar Ghencea” desfăşurat  de Direcţia  Generală de
Asistenţă  Socială  şi  Protecţia  Copilului  Sector  6  în  parteneriat  cu  Asociaţia
„Sfântul Arhidiacon Ştefan”. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre.
Voturi  împotrivă? Nu sunt voturi împotrivă. Abțineri? Nu sunt abțineri.  Voturi
pentru? Cu 26 de voturi pentru, proiectul  a fost adoptat.
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Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea
derulării  şi  finanţării  din  bugetul  local  al  Sectorului  6,  în   anul  2021,
a  proiectului„Masa  Bucuriei  pe  Roți”  desfăşurat  de  Direcţia  Generală  de
Asistenţă  Socială  şi  Protecţia  Copilului  Sector  6  în  parteneriat  cu  Asociația
Diaconia – Filiala Sector 6. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre.
Voturi  împotrivă? Nu sunt voturi împotrivă. Abțineri? Nu sunt abțineri.  Voturi
pentru? Cu 26 de voturi pentru, proiectul  a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea
derulării şi finanţării din bugetul local al Sectorului 6, în  anul 2021, a proiectului
”Centrul de zi EduCare”, desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi
Protecţia Copilului Sector 6, în parteneriat cu Asociația Educare.

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre.
Voturi  împotrivă? Nu sunt voturi împotrivă. Abțineri? Nu sunt abțineri.  Voturi
pentru? Cu 26 de voturi pentru, proiectul  a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea
derulării şi finanţării din bugetul local al Sectorului 6, în  anul 2021, a proiectului
“Locuințe protejate pentru adulții cu probleme psihice” desfăşurat de Direcţia
Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6 în parteneriat cu
Fundația Estuar.

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre.
Voturi  împotrivă? Nu sunt voturi împotrivă. Abțineri? Nu sunt abțineri.  Voturi
pentru? Cu 26 de voturi pentru, proiectul  a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea
derulării şi finanţării din bugetul local al Sectorului 6, în  anul 2021, a proiectului
„Centrul  Comunitar  Generaţii”  desfăşurat  de  Direcţia  Generală  de  Asistenţă
Socială  şi  Protecţia  Copilului  Sector  6  în  parteneriat  cu  Fundaţia  Regală
Margareta a României.

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre.
Voturi  împotrivă? Nu sunt voturi împotrivă. Abțineri? Nu sunt abțineri.  Voturi
pentru? Cu 26 de voturi pentru, proiectul  a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea
derulării şi finanţării din bugetul local al Sectorului 6, în  anul 2021, a proiectului
,,Centrul  de  plasament  Sf.  Marcellin  Champagnat”  desfăşurat  de  Direcţia
Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6 în parteneriat cu
Asociaţia „Fraţilor Marişti ai Şcolilor din România”.

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre.
Voturi  împotrivă? Nu sunt voturi împotrivă. Abțineri? Nu sunt abțineri.  Voturi
pentru? Cu 26 de voturi pentru, proiectul  a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea
derulării şi finanţării din bugetul local al Sectorului 6, în  anul 2021, a proiectului
„Centru de Consiliere şi Sprijin pentru Tineri în Situaţii de Risc desfăşurat de
Direcţia  Generală  de  Asistenţă  Socială  şi  Protecţia  Copilului  Sector  6  în
parteneriat cu Fundaţia Filantropică „Metropolis”.

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre.
Voturi  împotrivă? Nu sunt voturi împotrivă. Abțineri? Nu sunt abțineri.  Voturi
pentru? Cu 26 de voturi pentru, proiectul  a fost adoptat.
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Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea
derulării şi finanţării din bugetul local al Sectorului 6, în  anul 2021, a proiectului
„Centrul  de  zi  pentru  copii  şi  părinţi”  desfăşurat  de  Direcţia  Generală  de
Asistenţă  Socială  şi  Protecţia  Copilului  Sector  6  în  parteneriat  cu  Fundaţia
Filantropică „Metropolis”.

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre.
Voturi  împotrivă? Nu sunt voturi împotrivă. Abțineri? Nu sunt abțineri.  Voturi
pentru? Cu 26 de voturi pentru, proiectul  a fost adoptat.

Următorul  proiect  pe  ordinea  de  zi: Proiect  de  hotărâre   prin  care  se
solicită  Consiliului  General  al  Municipiului  București  împuternicirea  expresă
privind înființarea, organizarea și funcționarea unei instituții publice de interes
local, denumită „Administrația Comercială Sector 6”.

Discuții dacă sunt? Dl Petcu, vă rog!

Dl Petcu Sorin,  consilier  local:  Am remarcat  ceva,  că  se  încalcă
Legea  nr.  52/2003  privind  transparența  decizională  în  administrația  publică.
Aliniatul 7 spune așa: Anunțul referitor la elaborarea unui proiect de act normativ
va fi adus la cunoștința publicului, cu cel puțin 30 de zile lucrătoare înainte. Am
remarcat  că  el  a  fost  redactat  în  data  de  23.04.2021  și  a  fost  pus  pe  site-ul 
primăriei, ca să fie informat și publicul, tot pe data de 23.04.. Întrebarea mea este
către dl Gâdiuță care știu că luptă pentru transparența în  administrația publică.
Această lege o folosim numai când ne convine și altă dată nu? Asta este o dată și
de  asemenea,  dacă  avem  vreun  aviz  de  la  structurile  asociative,  un  punct  de
vedere, pentru că ne-ar ajuta. De asemenea, mă mai interesează dacă se încalcă
regulile descentarlizării  din Ordonanța nr. 57, articolul 77, adică centralizăm mai
multe  activități  într-un  serviciu,  pentru  că,  ca  și  principiu,  Ordonanța  nr.  57
funcționează în  urma principiului  descentralizării  și  este  și  aceasta  o întrebare.
Mulțumesc mult!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-le Viceprimar, vă rog!

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6: Pentru
aceste  elemente  de  legalitate  ce  țin  de  organizarea  ședinței  o  să-l  rog  pe
d-nul Secretar General să aducă lămuririle.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: O să răspund eu.
 
Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-le Primar, vă rog!

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Evident, dvs. știți că doar
acele hotărâri care au un caracter normativ, care normează și care legiferează pe
teritoriul Sectorului 6 la modul general, care se aplică tuturor. Acele hotărâri care,
evident,  privesc  doar  chestiuni  de  organizare  interioară  a  administrației,  nu
necesită  să  stea  în  transparență  atât  de  mult  timp  cât  ați  spus  dvs..  În  acest
moment,  noi  solicităm  Consiliului  General  să  ne  dea  voie  să  creem  această
instituție foarte necesară, odată ce vom primi acordul Consiliului General, evident,
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proiectul  de  hotărâre  care  va  însoți  și  va  reglementa  funcționarea  acestei
administrații, va fi supus procesului de transparență timp de cel puțin, timp de câte
zile sunt precizate în articolul care reglementează acest lucru. În acest moment
doar cerem voie, va sta în continuare în transparență până va ajunge pe ordinea de
zi a Consiliului General, nu știm când se va întâmpla acest lucru, va sta și la dânșii
în transparență, deci, cumulat, până va produce efectiv efecte, va fi cel puțin, după
estimarea mea, două luni, undeva la 60 de zile. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dl Tomescu, vă rog! 

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Dl Primar, eu doar vreau să
vă  spun  că  unde-i  lege  nu-i  tocmeală  și  pentru  a  clarifica  subiectul  acesta  cu
transparența  decizională,  cred  că  d-na  Mitran  de  la  U.S.R.,  care  a  fost  în
permanență, în cei patru ani trecuți ai consiliului, un vajnic luptător referitor la
transparența decizională, să ne spună despre acest proiect dacă respectă sau nu
respectă,  pentru că, cunoaște foarte bine, exact, cu articol, cu aliniat, foarte bine,
acest aspect.

Dl Ciprian Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Acest  aspect, evident,
putem să avem opinia imparțială a Secretarului primăriei care este competent și
legal și din punct de vedere profesional ca să ne...., dar așa este normal, orice aș
spune eu sau ce ar spune d-nul Gâdiuță, care suntem, evident, implicați politic, dar
poate fi validat de o opinie cât se poate de competentă a Secretarului General.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-le Secretar General,
vă rog!

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:
Doamnelor și domnilor consilieri, discutăm astăzi doar de o solicitare a unui acord
pe care suntem obligați să-l solicităm Consiliului General, pentru a înființa această
instituție  publică.  De  ce  ar  trebui  să  stea  în  transparență  foarte  multe  zile  o
solicitare pentru asemenea aspect?

Dl Tomescu Constantin, consilier local:  Așa spune în lege. Eu am
un singur subiect la această hotărâre, nu mă interesează, că oricum decideți  ce
vreți, că aveți majoritate, dar vreau să atrag atenția că patru ani de zile se striga
către pupitrul acesta, hoții, netransparenții, nenorociții și alte apelative exact pe
subiectul acesta pe care astăzi, ce să vezi, nimeni din cei care înainte strigau, nici
măcar nu mai..., s-au băgat sub bancă. Eu asta vreau să vă spun, nu mă interesează,
oricum îl  treceți,  probabil  că așa este.  Este un subiect  care este  important  să-l
treceți, ca să puteți să vă apucați mai departe de celelalte demersuri mai repede. Le
putem înțelege și pe acestea, dar ceea ce vreau să spun acum, pe lângă faptul că se
încalcă legea și acum ne aburiți cu, stai așa că-i mai puțin, mai mic, mai nu știu ce,
faptul că patru ani de zile noi am fost arătați cu degetul exact pe anumite subiecte
din acestea micuțe, cum le denumiți dvs., de care aveam nevoie mai rapid și tot
timpul am fost acuzați și arătați cu niște apeletive pe care nu vreau să le spun încă
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odată aici și eu nu vreau să vi le fac dvs. și nu era vorba despre proiect neapărat, ci
despre modalitatea în care discutăm acum proiectul acesta.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  D-le Tomescu, vreau să
vă spun un lucru! În primul rând,  nu se încalcă legea, în al doilea rând, acest
Consiliu Local nu a fost și nu va fi niciodată luat prin surprindere. Sunt extrem de
rare cazurile și doar în moment în care avem urgență și de obicei cu acordul dvs.,
venim pe ordinea de zi cu proiecte suplimentare, ați văzut că nu prea avem ordine
de zi suplimentară la Primăria Sectorului 6 și în Consiliul Local. Avem câteodată,
câte un proiect, din când în când. Acest Consiliu General și cetățenii, până se va
ajunge la reglementarea efectivă, vor trece foarte multe zile, adică nu veți fi puși în
fața faptului de a vota Statul de funcții și pe Organigrama viitoarei instituții de pe
azi pe mâine, cum am fost eu pus în Consiliul General de nenumărate ori și pot să
vă și exemplific dacă vreți. Acest Consiliu Local, ca și cetățenii, vor avea timp
suficient,  noi  nu  încălcăm  legea  și  vor  avea  timp  suficient  pentru  a  veni  cu
propuneri,  pentru  a  propune  amendamente  și  dvs.  pentru  a  decide  dacă  este
oportun sau nu este oportun, în urma referatelor de specialitate, în urma prezentării
viziunii mele și a executivului în general, deci, nu veți fi luați prin surprindere, vă
garantez. Numai de acum vor curge un număr foarte mare ... o să ajungem în vară,
o să vedeți. Am înțeles ce ați vrut să punctați, dar eu v-am zis că respectăm și
legea și o să fie și suficient timp pentru transparență.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dl Tomescu, vă rog! 

Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local:  Eu vreau  să  răspund  la
microfon și probabil că o să închidem subiectul. Legea nu face distincție între ce
tip de proiect de hotărâre adoptăm, ca să fie clar subiectul. Previn și înțeleg graba
de care dați  dovadă, dar nu pot  să nu atrag atenția asupra acestui  aspect.  D-le
Secretar, dacă este altfel, vă rog frumos să mă contraziceți. Face legea distincție că
este proiect mai mic, mai important, mai neimportant?

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: Nu! Face
doar pe urgență, la aliniatul 13, la articolul 7.

Dl Tomescu Constantin, consilier local:  Am înțeles! Să înțeleg că
aceasta este o situație de urgență și asta pot să o înțeleg, dacă spuneți așa.

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: Înainte
de...

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Dați-mi voie să răspund!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Ok!
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D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  De  urgență,
dl Secretar, că așa ați spus?

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Dați-mi voie să răspund!
Deci, încă odată, legea spune în mod clar că trebuie ca să fie în transparență un act
normativ care are prevederi normative. Acesta nu este un act normativ, acesta este
efectiv un proiect care solicită un aviz. Deci, nu este un act normativ, nu provoacă
norme, nu decurge nimic din el, nici o obligație.

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  V-ați  schimbat
optica, dl Primar! 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Nu. Vă spun exact  ce
spune legea. Legea spune că noi trebuie să avem în transparență acele proiecte
care  produc  efecte  normative.  Un  astfel  de  proiect  nu  produce  niciun  efect
normativ, nici măcar unul. Dacă Consiliul Local va decide să nu facem această
instituție, nu o vom face, dacă decide că o vom face, atunci vom intra în logica
actelor normative și vom veni într-un termen suficient de lung, de zile, pentru ca
acest proiect să stea în dezbatere publică,  despre aceasta este vorba,  da? Deci,
respectăm legea, respectăm Codul administrativ, nu este niciun fel de problemă.
Vă rog să faceți diferența între ceea ce înseamnă un act normativ, așa cum cere
legea și ceea ce înseamnă solicitarea unui aviz. Vă mulțumesc!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,  d-le
Primar!

Dacă  nu  mai  sunt  discuții,  supun  proiectul  votului.  Voturi  împotrivă?
8  voturi  împotrivă  (d-na  Butacu,  dl  Coșcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,
dl Simion E,  d-na Surulescu, dl Tomescu).  Abțineri? Nu sunt abțineri.  Voturi
pentru? Cu 18 voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea
achiziționării  serviciilor de consultanță,  asistență și  reprezentare juridică prin
încheierea unor contracte care să asigure apărarea intereselor Consiliului Local
al Sectorului 6, Sectorului 6 al Municipiului București și Primarului Sectorului 6. 

Discuții dacă sunt? Vă rog, d-na Surulescu!

D-na Surulescu Aurelia, consilier local:  Bună ziua, stimați colegi!
D-le  Primar,  vis-a-vis  de acest  punct  de pe ordinea de zi,  aș  dori să vă întreb
următorul lucru: dacă primăria a avut un serviciu de specialitate, serviciul juridic
sau  cum  s-a  numit  el  și  contencios  administrativ,  nu  mai  știu  exact,  care  a
funcționat și nu cred că poate spune cineva că nu, prin desființarea unor posturi,
prin  desființarea  acestui  serviciu,  dacă  achiziționăm  servicii  de  consultanță,
asistență și reprezentare juridică, nu este oare mai costisitor, din punct de vedere
financiar?                Și care este valoarea estimată a acestui proiect, probabil va fi
un acord-cadru de contract. Care este valoarea estimată? 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-na Surulescu! D-na Butacu, vă rog!
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D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Vin  și  eu  în
completarea  d-nei  consilier  Surulescu  și  voiam  să  vă  întreb,  care  este  logica
externalizării  și  dacă  există  o  notă  de  fundamentare  economică  prin  care  ați
desființat serviciul juridic și l-ați transformat înțeleg, într-un compatiment. De ce
externalizăm ceva? Știu că dl Primar, cât a fost consilier general, doar asta striga.
Externalizați!  Contracte,  contracte!  Aceasta  se  întâmplă  acum.  Noi  contracte!
Desființăm direcții din cadrul primăriei, le transformăm în compartimente ca să
avem  posibilitatea  să  contractăm,  să  mufăm,  cum  ați  spus  dvs.  la  începutul
consiliului local. Mulțumesc! 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-na  Butacu! 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Stimate doamne consilier
local, Direcția Juridică, așa cum ați lăsat-o dvs. când ați fost la putere și așa cum
am  preluat-o  noi,  serviciu,  structură  administrativă,  este  sau  era  și  încă  este,
extrem de slabă, cu două diferențe, sunt acolo două persoane care duc tot greul și
care au rămas și care vor rămâne, în rest, ați populat acea Direcție sau nu v-ați
îngrijit să aduceți oameni competenți care să ne poată reprezenta în justiție. Nu mă
refer la consiliul local, mă refer la fosta administrație, la aceasta mă refer. Am
făcut restructurări  și  au plecat o parte dintre cei  care nu făceau față și  au fost
testați, așa cum este normal să facem, da, nu am ce să fac cu oameni care sunt doar
așa puși ca să ia niște salarii și să aibă de unde pleca acasă. Deci, cu mici excepții
pe care le-am spus, două, maxim trei excepții, cu ce am găsit nu am avut ce să
facem, acesta este adevărul și vă anunț că în trei luni o să aveți pe masă o nouă
organigramă, mergem mai departe cu reforma în Primăria Sectorului 6. Evident,
nu va rămâne un compartiment, ci pur și simplu o să creștem capacitatea, așa cum
am crescut capacitatea și pe Fonduri Europene și pe alte Direcții pe care le-am
înființat, aceasta ca să fie clar. Până atunci și până vom  găsi oameni competenți pe
care să-i aducem și să fie bine pregătiți să ne repezinte și după aceea, pe anumite
spețe foarte complicate, am primit solicitarea de la dl Secretar General care are în
atribuții și în subordonare acest compartiment, să achiziționăm servicii specifice
care să ne ajute în activitatea noastră și care să ne reprezinte interesele. Este o
decizie de management corectă, o solicitare a Secretarului General și este ceea ce
trebuie să facem. Eu, promițându-vă că după ce legea ne va permite să venim cu o
nouă organigramă, voi crește capacitatea acestei Direcții și  vom angaja oameni
bine pregătiți. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,  d-le
Primar!

D-na Surulescu Aurelia, consilier local: Valoarea estimată? 

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Nu  știu  să  vă  zic,
dl  Secretar General, de la dânsul vine propunerea, vă rog! 
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Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6:  Nu am
făcut  o  estimare  economică  la  acest  moment,  întrucât  nu  știm  cu  ce  ne  vom
confrunta în viitor. Am lansat doar acordul pentru a iniția această procedură, iar la
momentul actual, încă nu știm la ce nivel economic va ajunge această consultanță
și reprezentare în justiție. 

D-na Butacu Simona Valentina,  consilier  local:  Să nu ajungă la
câteva milioane de euro, d-le Secretar. Nu ar fi trebuit să fie pe ordinea de zi în
momentul în care știați exact suma? Cum ne solicitați ceva... 

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: Dvs. ați
spus milioane, nu eu. 

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  Păi nu, eu spun la
ce mă pot aștepta din partea dvs.. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  D-na  Surulescu,  vă
rog!

D-na  Surulescu  Aurelia,  consilier  local:  Acum  îmi  pun  singură
întrebarea, oare există vreo achiziție publică în țara aceasta care să fie demarată
fără notă de fundamentare cu valoare estimată, pe contract? 

Dl Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:  După
cum știți,  consultanța  juridică face  parte  din Anexa 2,  este  la  excepții,  tocmai
pentru că nu s-a dorit a fi o excepție și să mergem într-un alt mod, am venit în fața
consiliului cu această solicitare. 

D-na Surulescu Aurelia, consilier local: Chiar și așa trebuie, chiar și
la excepție trebuie evaluare estimată. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dl Tomescu, vă rog!

Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local:  Dl  Primar,  în  2020  am
solicitat  Direcției  Juridice a Primăriei  Sectorului  6,  un raport  complet  cu toate
procesele și cu toate acțiunile pe care le-a avut Direcția Juridică a Sectorului 6.
Am încercat să-l găsesc acum în telefon, se pare că există doar pe scris, s-a arhivat
la primărie, dar vreau să vă spun că, colegii noștri, așa cum i-ați denumit dvs., nu
știu după ce evaluare sau poate că ați făcut-o, nu știu, colegii noștri nu au pierdut
niciun proces important. Este adevărat, că au fost și anumite procese care s-au
pierdut, pe o parcare, pe..., dar lucrurile importante nu s-au pierdut. Mai mult decât
atât, există un contract juridic din anii precedenți, care astăzi este sub cercetare
dacă nu știați, întrebați colegii de la juridic, este dinaintea..., din anii 2014, cred, să
nu greșesc exact, întrebați colegii de la juridic, vedeți că există acolo o cercetare,
cred că deja s-a ajuns în instanță cu acea cercetare, da, doar ca să știți ce votați
astăzi, nu de alta, să nu ajungeți și dvs. în aceeași situație. Doar vreau să vă anunț,
adică, Direcția Juridică, o să solicit acel raport și o să vi-l prezint eu, ca să vedeți
care a fost eficiența acelui serviciu. Da, este adevărat, acel serviciu trebuia mărit,
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nicidecum  micșorat  în  niciun  fel,  pentru  că  nu  avea  capacitatea  suficientă  să
reprezinte corect primăria.              Nu știam că se va ajunge la acest lucru, eu l-am
cerut ca să mă edific ce se întămplă acolo, pentru că am avut o speță cu un proces
și am cerut un raport complet și  complex cu fiecare angajat,  ce procese i  s-au
alocat, cât a câștigat și de acolo se vede clar fiecare ce a făcut, cum a făcut. Nu știu
acum să vă spun, că nu am cercetat, uite acesta a câștigat patru, acesta a câștigat
zece, dar vă spun că majoritatea proceselor le-am câștigat. 
 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Ok.  Mulțumesc
frumos! Dacă mai sunt și alte discuții? 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Dacă nu facem un dialog
și  nu  continuăm  așa,  pot  să  vă  răspund  pe  un  ton  cât  se  poate  de  clar  și
neconflictual, ca să nu mai generez iar un răspuns, deci nu vreau să atac pe nimeni.
Dacă nu s-au pierdut procese importante, a fost pentru că am avut două persoane
care  au  muncit  efectiv  și  au  fost  cât  de  cât  competente  și  au  ținut  cât  de  cât
standardul. Doi la mână, nu s-au ocupat de toate spețele de care noi trebuie să ne
ocupăm în perioada următoare și pe un segment relativ îngust, dar reprezentare în
intanță ș.a.m.d., dar ceea ce solicită astăzi dl Secretar, că de fapt, eu, sincer, nu am
avut în vedere, dacă mă întrebați acum două săptămâni, trei săptămâni, sau acum o
lună, dacă intenționăm să luăm astfel de servicii, vă zic, personal nu m-am gândit
la  astfel  de  servicii,  dar  în  urma prezentării  d-lui  Secretar  General  și  în  urma
faptului că noi am discutat și avem multe lucruri de făcut destul de complexe din
punct de vedere juridic și ținând cont de gradul de încărcare al oamenilor și de
transferul de                   know-how pe care vrem ca să-l facem către viitoarea
structură pe care o vom lărgi și avem nevoie de colaborări cu firme de pe piață
care sunt bine pregătite, mi se pare că este decizia oportună și susțin solicitarea
Secretarului General, despre aceasta este vorba. În ceea ce privește faptul că au
existat în trecut contracte, ce pot eu să fac, ce puteți dvs. să facem, tot ce putem
noi face este să ne asigurăm că noi respectăm legea și că ducem toate acțiunile cu
bună credință. Deci, vă vorbesc despre prezent și despre viitor, nu am ce să vă
spun despre trecut. Mulțumesc! 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,  d-le
Primar! Supun la vot proiectul de hotărâre. Voturi împotrivă? 8 voturi împotrivă
(d-na  Butacu,  dl  Coșcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion  E,  d-na
Surulescu,            dl Tomescu). Abțineri? Nu sunt abțineri. Voturi pentru? Cu 18
voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea
documentaţiei  tehnice  faza  studiu  de  fezabilitate  şi  a  indicatorilor
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii  “AMENAJARE LOC DE JOACĂ
PENTRU COPII ȘI LOC DE ODIHNĂ ALEEA ISTRU – ALEEA CALLATIS”.  

Discuții dacă sunt? Dl Petcu, vă rog! 

Dl Petcu Sorin, consilier local:  Aș avea și  eu un amendament de
făcut. Să se numească “AMENAJARE LOC DE JOACĂ PENTRU COPII ȘI LOC
DE RELAXARE ALEEA ISTRU – ALEEA CALLATIS”  și vă spun și de ce. Este
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greu să îmi duc copilul într-un loc de odihnă, că mă duce cu gândul la cele veșnice
și parcă prea veșnice pentru un parc de copii și eu l-aș denumi „loc de relaxare”,
mai ales dacă are și flori, vă dați seama. Amendamentul vi l-am spus, trebuie să-l
mai repet? Nu. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Ok. Dacă nu mai sunt...
vă rog, dl Simion E. 

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Am și eu o întrebare. Am
discutat  în  comisia  de  specialitate  pentru  Administrarea  Domeniului  Public  și
Privat, în legătură cu crearea acestui loc de joacă și loc de relaxare pentru copiii și
cetățenii din Sectorul 6. Am înțeles că este vorba de o alee între cele două școli,
școli pentru persoane cu dizabilități, această alee am înțeles că are undeva la 5
metri lațime, am fost și eu ieri acolo și am văzut despre ce este vorba, așa este, și o
lungime aproximativă de o sută și ceva de metri. Aici am discutat și cu Directorul
de la A.D.P., în comisie, montarea unor aparate de joacă, pe o parte și pe cealaltă
parte, montarea unui mobilier urban ce constă în bănci și în coșuri de gunoi. Din
câte  bine  știm,  montarea  acestor  aparate  de  joacă  trebuie  să  fie  făcută  cu  o
distanțare de siguranță, astfel încât copilașii să nu se lovească de alte aparate ce țin
de mobilierul  urban.  Având în vedere că această alee are  doar 5 metri  lațime,
există în studiul de fezabilitate sau studiul de prefezabilitate, această măsurare, ca
să  zic  așa,  la  montarea  aparatelor  de  joacă,  astfel  încât  să  nu  întâmpinăm
problemele menționate mai sus. Mulțumesc frumos!  

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Rog  pe  cineva  din
executiv să răspundă! Dl Maxim! Oricum, după cum v-a răspuns și în ședință, se
vor lua în calcul toate prevederile legale în ceea ce reprezintă înființarea acestui
loc, inclusiv cele menționate de către dvs., dar o să-l așteptăm pe dânsul. 

Dl Maxim Ioan-Ovidiu, Director General A.D.P.D.U.:  Bună ziua!
Cred  că  am înțeles  întrebarea,  nu  știu  dacă  s-a  mai  spus  ceva  între  timp.  Dl
Simion, la această întrebare v-am răspuns și ieri în ședința comisiei, există niște
specialiști care au făcut studiul de fezabilitate, cu care ați lucrat și dvs. în trecut,
iar dânșii au luat în calcul toate aceste lucruri. Vis-a-vis de mobilierul urban pentru
copii, ele sunt de diferite modele, iar raza la care ați făcut dvs. referire nu se aplică
la toate. Spre exemplu, dacă avem un balansoar, nu este neapărat necesar să se
păstreze distanța. Vă dau un exemplu acum, nu știu dacă este chiar exemplul cel
mai bun,  diferă la fiecare obiect de mobilier în parte, aceasta este ideea. 

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: D-le Director, eu, doar am
întrebat  dacă toate  obiectele  de mobilier  urban,  ce  semnifică,  aparate  de joacă
pentru copii, bănci, coșuri de gunoi, dar în special aparatele de joacă, respectă acea
distanțare  de  siguranță,  astfel  încât,  copiii  care  vor  vizita  și  vor  accesa  aceste
aparate  de  joacă  să  nu fie  puși  într-o situație  ingrată  de a  se  lovi  de  celelalte
aparate sau celalălalt mobilier urban, atâta tot, deci, dacă sunteți convins dvs. că
respectă această distanțare de siguranță. Mulțumesc frumos! 
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Dl Maxim Ioan-Ovidiu,  Director  General  A.D.P.D.U.  Sector  6:
Sunt convis că la momentul montărilor în teren vor respecta tot ce este reglementat
de lege, ok? 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-le Director! Dacă nu mai sunt alte discuții,  supun la vot amendamentul d-lui
Petcu în ceea ce privește denumirea proiectului și schimbarea din loc de odihnă în
loc de relaxare. Voturi împotrivă? Nu sunt voturi împotrivă. Abțineri? Nu sunt
abțineri.  Voturi pentru? Cu 26 de voturi pentru, amendamentul a fost introdus în
denumirea proiectului. Supun la vot proiectul în ansamblul său. Voturi împotrivă?
Nu sunt  voturi  împotrivă.  Abțineri?  Nu sunt  abțineri.Voturi  pentru?  Cu 26 de
voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea
documentaţiei  tehnice  faza  studiu  de  fezabilitate  şi  a  indicatorilor   tehnico-
economici  pentru  obiectivul  de  investiţii  „AMENAJARE  ALEE  AUTO  ȘI
PIETONALĂ CARTIER A.N.L. BRÂNCUȘI”. 

Discuții dacă sunt? Dl Bojdan, vă rog!

 Dl Bojdan Alexandru Teodor, consilier local:  Bună ziua! Vreau
doar să mulțumesc executivului sector 6 pentru deschidere, că tot vorbeam mai
devreme de transparență și pentru faptul că s-au deplasat vineri seara în teren și am
discutat inclusiv cu oamenii, acest proiect, iar celălalt proiect a fost chiar retras
după discuțiile cu oamenii din zonă. Vă mulțumesc mult pentru disponibilitate,
încă o dată și sper să repetăm exercițiul și cu alte ocazii. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc, dl Bojdan! 
Dacă nu sunt alte discuții, supun la vot proiectul. Voturi împotrivă? Nu sunt

voturi  împotrivă.  Abțineri?  Nu  sunt  abțineri.  Voturi  pentru?  Cu  26  de  voturi
pentru, proiectul a fost adoptat. 

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru modificarea
Hotărârii Consiliului Local Sector 6 nr. 31/2021 privind  aprobarea  transferului
execuţiei  de  venituri  şi  cheltuieli  al  Direcției  Generale  de  Administrare  a
Fondului Locativ Sector 6 înregistrat la Sursa G - “Venituri proprii şi subvenţii”
la  Administrația  Domeniului  Public  și  Dezvoltare  Urbană  Sector  6  pe  sursa
A  -  “Integral  de  la  buget  local”,  aprobarea  transferului  excedentului  anilor
precedenţi  al  Direcției  Generale  de Administrare a Fondului  Locativ Sector 6
înregistrat la Sursa G - “Venituri proprii şi subvenţii” în sumă de 1.458.555,59 lei
către  Administrația Domeniului Public și Dezvoltare Urbană Sector 6 pe sursa
E -  “Activităţi  finanţate  integral  din  venituri  proprii”  şi  aprobarea înfiinţării
sursei E - Activităţi integral finanţate din venituri proprii,  pentru desfăşurarea
activităţii de administrare a Directiei de Administrare Locuinţe şi Întreţinere din
cadrul  Administraţiei Domeniului Public şi Dezvoltare Urbană Sector 6.
          Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții. Voturi împotrivă? Nu sunt voturi
împotrivă.  Abțineri?  Nu sunt  abțineri?  Voturi  pentru?  Cu 26 de  voturi  pentru,
proiectul a fost adoptat. 

20



Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea
achiziţionării  prin  leasing  financiar  a  41  de  autovehicule/utilaje  de  către
Administraţia Domeniului Public şi Dezvoltare Urbană Sector 6.  

Discuții dacă sunt? Dl Coșcodaru, vă rog!

Dl  Coșcodaru  Iulian  Mihai,  consilier  local:  Bună  ziua,  stimați
colegi,
vă  propun  un  amendament  la  acest  proiect,  astfel:  Având  în  vedere  faptul  că
majoritatea prețurilor sunt mai mari decât prețul pieței și unele vehicule/utilaje au
specificații care cresc valoarea achiziției, fără a aduce beneficii notabile  în plus la
utilizarea acestora, vă propun modificarea anexei după cum urmează:

La punctul 1 - rămân 6 bucăți din 12 cu MMA 3,5 T ( se pot conduce cu
categoria B) - preț aproximativ - 1.126.000 lei.

La punctul 2 - rămân 5 bucăți , iar prețul aproximativ devine 1.996.000 lei.
La punctul 4 - modificăm putere motor și devine 66 kw/89 cp, iar prețul

aproximativ devine 355.000 lei.
La punctul 5 - rămâne 1 buc, iar prețul aproximativ devine 227.876 lei.
La punctul 6 - se modifică prețul aproximativ și devine 1.000.000 lei.
La punctul 8 - rămân 2 bucăți și prețul aproximativ devine 24.351 lei.
Prețul total aproximativ devine: 5.477.727 lei.
De asemenea, se va modifica articolul 2 și devine:
Achiziţionarea prin leasing financiar se face pe o perioadă de 5 ani, pentru

un număr maxim de 20 de autovehicule/utilaje, a căror valoare maximă estimată
este de 5.477.727 lei (TVA. inclus). Valoarea maximă a avansului este de 20% din
valoarea maximă. 

Menționez că propun acest amendament cu scopul de a eficientiza costul
achiziției  și  fără  a  discrimina  operatorii  economici  care  ne  pot  furniza  aceste
produse. Vă mulțumesc!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
dl Coșcodaru! Rog pe cineva din executiv să răspundă. Dl Director General, vă
rog! 

Dl Maxim Ioan-Ovidiu,  Director  General  A.D.P.D.U.  Sector  6:
Dl Coșcodaru, ați avut câteva modificări de adus la proiectul de hotărâre. În

primul  rând  punctul  1  –  autoutilitare  5  +  1  locuri  -  12  bucăți  și
punctul  2  –  autostropitoare  -15  bucăți  sunt  autoturismele  pe  care  A.D.P.  le
închiriază în momentul  acesta  și  pe care  A.D.P.  le-a  închiriat  în ultimii  4  ani.
Motivul pentru care vrem să facem un leasing este să nu mai plătim chirie și să
plătim rate la leasing, astfel ca după cinci ani de zile să rămânem și cu aceste
utilaje. 

Dl Coșcodaru Iulian Mihai, consilier local: Foarte bine. 

Dl Maxim Ioan-Ovidiu,  Director  General  A.D.P.D.U.  Sector  6:
Da, dar dl consilier Coșcodarul a diminuat numărul bucăților practic, la cele două
puncte. 
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Dl  Coșcodaru  Iulian  Mihai,  consilier  local:  Păi,  în  afară  de
diminuarea bucăților, am modificat pentru că dvs. ați solicitat niște autoutiliare cu
masa maximă autorizată între 4,5 și 5,5 tone,  care sunt cu peste 20% în plus mai
mult  decât  unele  de  3,5  tone.  Am  și  specificat  că  dorința  mea,  prin  acest
amendament,  este  să  eficientizăm  costurile, achiziția  să  fie  mai  ieftină,  ca  să
cheltuim banul public, mai eficient. 

 Dl Maxim Ioan-Ovidiu,  Director  General  A.D.P.D.U.  Sector  6:
Dl consilier Coșcodaru, propunerile acestea le-am avut și noi de la persoanele care
se ocupă de aceste utilaje de ani și ani de zile și bănuiesc că știu mai bine decât
mine ce au nevoie și ce folosesc zilnic și care sunt capacitățile pe care le ridică din
teren. 

Dl Coșcodaru Iulian Mihai,  consilier local:  D-le Director,  cu tot
respectul, nu e cazul...

Dl Maxim Ioan-Ovidiu,  Director  General  A.D.P.D.U.  Sector  6:
Dl consilier Coșcodaru, ultima observație dacă îmi permiteți, acestea sunt niște
prețuri estimative, finalul achiziției se va face în baza unei proceduri de licitație,
adică noi puteam trece aici 2.814.000 lei, trebuie să ne încadrăm în suma aceasta,
dar ele se vor atribui,  în mare parte, celui care va veni cu prețul cel mai mic,
respectând și celelalalte criterii.  

Dl  Coșcodaru Iulian Mihai,  consilier  local:  De competența  dvs.
m-am lămurit.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dl Bojdan, vă rog!

Dl Bojdan Alexandru Teodor, consilier local:  O scurtă întrebare.
Am observat că în acest proiect este menționat un H.C.L. anterior, pentru achiziția
de utilaje din 2019, îmi scapă numărul în momentul de față și poate ne ajută dl
Director să ne spună câte din acele utilaje bugetate în 2019 au fost achiziționate și
ce utilaje au fost acelea, că tot vorbim de competențe. Mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc, dl Bojdan!
D-le Primar, vă rog! 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Oameni buni, este extrem
de greu să faci și salubrizare și întreținere fără mecanizare, iar în momentul de față
de-abia vin niște oameni pe salariile care sunt în administrație, conform grilelor de
salarizare și cei care vin nu sunt pregătiți nici fizic, nici profesional, nu fac față,
de-abia își trag sufletul când îi scoți pe teren, fac câtiva pași acolo și leșină, nu toți,
dar  o  bună  parte  dintre  ei.  I-am  cerut  d-lui  Maxim  să  vină  cu  un  plan  de
mecanizare care să presupună achiziția de utilaje și care să presupună angajarea de
muncitori calificați, ceea ce face și l-am întrebat și eu, domne’, cum a fost până
acum, și a zis, domne’, s-au tocat la bani pe închirieri, de le cumpăram de nu știu
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câte ori până acum. Mi se pare puțim ipocrit, ca să fiu finuț, ca atunci când venim
cu un plan de mecanizare în fața dvs. la vedere, vă dați seama că prețurile acestea
sunt estimative, nu sunt prețuri cu care se va face achiziția, poate sunt un pic mai
mari decât găsim pe internet și pot să accept acest lucru, nu știu, pentru că nu am
verificat, dar am înțeles de la dl Maxim că s-a încercat și în trecut. De exemplu, să
se achiziționeze anumite  utilaje și  nu veneau,  nici  pe leasing nici  în  altfel,  nu
veneau  oameni  și  poate  să  confirme  acest  lucru,  poate  de  aceea  nu  ați  făcut
mecanizarea  și  îmi  cer  scuze,  nu  s-au prezentat  la  licitație,  da?  Deci,  în  acest
context  este  normal  să  punem niște  prețuri  care  să  îi  determine  pe  operatorii
economici să vină la licitație, după care, licitația să își continue cursul și să fie
achiziționate în funcție de criteriile de calitate, raportul calitate preț din procedura
de achiziție, este doar normal. Mai mult, vă rog să mă credeți că în momentul în
care ați început să formulați amendamentul, să  propuneți amendamentul, am făcut
ochii  mari  și  am zis,  domne’,  uite,  este ceva util,  sau poate  are dreptate omul
acesta, dar atât timp cât proiectul acesta a fost în dezbatere timp de o lună de zile
și nu ați venit, da, este în dezbatere și nu ați venit din timp să discutăm, ca să
putem analiza. Păi, numărul de informații cine are capacitatea, acum, în câteva
minute să facă o analiză economică serioasă? Așa că trebuie să merg pe analiza
care a fost prezentată de către A.D.P.D.U., pentru că dacă cu adevărat voiați nu
doar să punctați politic, ci voiați cu adevărat să eficientizăm această achiziție, dacă
vreți, ne semnalizați din timp, ne trimiteați din timp și ne uitam comparativ la ea,
dar acum, cât de serioasă poate fi? Poate fi bună, nu neg, poate fi proastă, poate ne
poate încurca, cât de serioasă poate să fie o decizie care presupune o analiză atât
de complexă făcută așa în cinci minute? Așadar, plecând de la premisa că vrem să
vină oameni la licitații, da, nu oameni, vrem să vină operatori economici, noi nu
suntem ca P.S.D., noi nu cerem anumiți oameni. Plecând de la premisa, că am o
analiză făcută de căre A.D.P.D.U., a fost prezentată această analiză și durează mai
mult timp, da, și plecând de la premisa că vrem ca să vină operatorii economici la
licitație, este normal să votăm acest proiect. Mulțumesc! 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,  d-le
Primar! Dl Tomescu, vă rog! 

Dl Tomescu Constantin, consilier local:  Dacă era celălalt consiliu,
lucrul acesta se traducea așa. Dl Primar îmi spune că facem politică, noi toate
amendamentele pe care le-am făcut, au fost studiate la obiect, exact așa cum se
face într-un consiliu și într-o administrație publică, unu. Doi. Dacă era politic și
aplicam strategia pe care o aplicau colegii  dvs. în celălalt  mandat, făceam așa:
Hoților! Aceasta făceam, politic. Eu înțeleg că putem să dezbatem amandamente,
dezbatem  amendamente  și  discutăm  pe  criterii,  probabil  că  da,  dl  consilier
Coșcodaru a venit cu subiect și predicat, de ce să luăm o mașină de 80 sau 100 kw
când putem lua una de 66 kw, putem să discutăm pe subiectul acesta, dar dacă ne
spuneți, păi, stați așa puțin că ai mei sunt mai pregătiți, că ne-am gândit noi mai
devreme și că aceasta este o chestiune politică, eu, vă spun, nu este o chestiune
deloc politică, tot ce-am făcut noi până acum și toate amendamentele pe care le-
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am adus în consiliu au fost studiate cu subiect și predicat și au fost făcute așa cum
se  face  într-o  administrație.  Dacă  discutăm de  politică,  o  să  vedeți  cum va  fi
politica de mâine încolo.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Ok.  Mulțumesc
frumos! Dl Zainea, vă rog! 

Dl Zainea Gicu, consilier local: Da. Fără nicio supărare, eu nu pot să
votez  un  amendament  în  care  îmi  sunt  prezentate  niște  cifre,  fără  să  le  fac  o
analiză, iar eu în momentul de față nu pot să fac o analiză, așa că nu văd decât un
punct politic. Mulțumesc! 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc, dl Zainea!
Dl Eduard Simion, vă rog! 

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Îmi pare rău că a ieșit din
sală  dl  Primar!  Ultimii  patru ani  de zile mi-am desfășurat  activitatea în cadrul
A.D.P.D.U. Sector 6 și vă spun că acolo lucrează niște oameni extrem de implicați.
Chiar mă așteptam din partea d-lui Primar al Sectorului 6 și din partea întregului
executiv,  să  laude  activitatea  muncitorilor  și  a  oamenilor  de  acolo  din
A.D.P.D.U. Sector 6,  în niciun caz să jigneasca oamenii de acolo, sau mă rog, o
parte dintre ei. Chiar mă doare ce am auzit, nu mă așteptam să aud așa ceva din
glasul d-lui Primar, să spună că o parte din oameni abia fac doi pași și obosesc
ș.a.m.d., chiar nu este în regulă. Oamenii aceea, credeți-mă pe cuvânt, își dau toată
silința să realizeze lucruri  și  muncesc foarte bine.  Doi la mână,  în legătură cu
acelea  autoutilitare  care  sunt  și  în  continuare  am înțeles  sau  au  fost,  mă  rog,
închiriate pentru udatul spațiilor verzi, acolo unde spațiile verzi au fost amenajate
cu pamânt vegetal și sămânță de gazon, ele au fost închiriate în baza unei licitații
și a unui acord-cadru. Acele prețuri au fost licitate, a fost o licitație publică în
S.I.C.A.P., cine a câștigat, am semnat actul adițional la contractul acordului-cadru
și le-am închiriat. Mulțumesc frumos!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,  și  eu!
Dl Pană, vă rog! 

Dl Pană Traian, consilier local: Dl Primar a spus că dacă am fi venit
mai  devreme  cu  acest  amendament  și  am  fi  discutat,  posibil  să-l  fi  votat.
Rugămintea mea este,  când consilierii  din partea celorlalte  grupuri  au anumite
amendamente,     v-aș ruga să ne fie și nouă puse la dispoziție, în termenul cât să
putem să studiem și să votăm, dacă este un amendament bun. Vă mulțumesc! 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc  frumos,
d-le Pană! Dl Viceprimar, vă rog! 

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu,  Viceprimar al  Sectorului  6:  Vă
propun 5 minute de pauză și îl rog pe dl Coșcodaru să ne pună și nouă la dispoziție
amendamentul. 
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Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: 5 minute pauză.
PAUZĂ

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:
Dl președinte, suntem 25 în sală. Dl Enache încă nu s-a întors.  

  
 Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Ok.  Mulțumesc,
d-le Secretar General! Revenim la proiectul de hotărâre. A revenit și dl Enache.
Au  existat  discuții  legate  de  amendamentul  d-lui  Coșcodaru.  Supun  la  vot
amendamentul  d-lui  consilier  Coșcodaru.  Voturi  împotrivă?  Cu  18  voturi
împotrivă, amendamentul a fost respins. Supun la vot proiectul în ansamblul său.
Voturi  împotrivă? 8 voturi  împotrivă  (d-na Butacu,  dl  Coșcodaru,  dl  Iacob,  dl
Pană,                        dl Petcu, dl Simion E., d-na Surulescu, dl Tomescu). Abțineri?
Nu sunt abțineri. Voturi pentru? Cu 18 voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind solicitarea
către Consiliul General al Municipiului Bucureşti de a transmite în administrarea
Consiliului  Local  al  Sectorului  6  prin  Administrația  Domeniului  Public  și
Dezvoltare Urbană Sector 6,  spațiul public Piața Ierusalim, identificat conform
planului Anexă. 

Discuții dacă sunt? Dl Eduard Simion, vă rog!

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Mulțumesc frumos! Piața
Ierusalim, discuția este despre zona din fața viitorului Centru Cultural European,
un proiect demarat de fosta conducere a adminstrației locale, sper să se încheie cât
mai repede. Am și eu o întrebare la dvs.. Există un proiect, chiar la A.D.P.D.U.
Sector 6, cu privire la amenajarea acelei zone de promenadă și din câte știu eu,
acea zonă, mai ales că acea zonă este considerată ca și spațiu verde fiind mai multe
zone de spațiu verde, a fost acolo și un loc de joacă, este în momentul de față în
administrarea Primăriei  Sectorului  6.  Proiectul  de  hotărâre  face  referire  la  altă
zonă? Aceasta vreau să întreb. Din anexă acolo reiese. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Ok. Mulțumesc! Solicit
un răspuns din partea d-lui Director General, vă rog!  

Dl Maxim Ioan-Ovidiu,  Director  General  A.D.P.D.U.  Sector  6:
Din ce am înțeles de la d-na Director Tomoea, terenul este la Primăria Capitalei,
ca urmare, am făcut o solicitare către Primăria Capitalei să-l primim. Vis-a-vis de
proiectul care există la A.D.P.D.U., vă spun că nu știu despre el, dvs. mi-ați spus și
de alte proiecte că există și nici pe acelea nu le-am găsit, o parcare pe Prelungirea
Ghencea, nu am găsit nimic despre acest lucru, ați spus că este un S.F. în Cartierul
A.N.L., nu am găsit nimic nici despre acela. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Ok.  Mulțumesc
frumos, d-le Director! 
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Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Dl Director, există. Cum
există și pentru aleea auto pe care o înființați acum la Cartierul Brâncuși, există și
un proiecțel pentru acea zonă de promenadă, serios. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Ok.  Mulțumesc
frumos! D-le Primar, vă rog! 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Este vorba despre spațiul
din fața cinematografului Favorit, nu am știut că se cheamă Ierusalim, am aflat și
eu acum, cu ocazia aceasta. Dl Edu, dacă există, vă știți demult cu dl Director
General, vă așteaptă la dânsul, aveți colegi acolo care sunt de mai mult timp în
A.D.P.D.U., niciun fel de problemă, nu am niciun fel de problemă, dacă găsim
ceva pe baza la ceea ce putem construi, îl punem în niște costuri rezonabile, nu am
niciun fel de problemă, deci, vă rog, mergeți...   

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Ok.  Mulțumesc,
d-le Primar!

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Proiectul  este  făcut  de
dl Radu Teacă, cel care a proiectat, știți, Inițiativa Favorit. A venit și dânsul cu
anumite reglementări la acest proiect, serios. Este cel care a colaborat cu Inițiativa
Favorit, v-ați întâlnit și dvs. cu dânșii.  

 
Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Am înțeles că dl Radu

Teacă  este  un  arhitect  recunoscut,  renumit,  bine  intenționat.  Problema  este  că
viziunea lui este extrem de greu de pus în practică de către firmele de construcții,
soluțiile tehnice depășesc capacitățile din România din acest an 2021, astfel încât,
firma  pe  care  dvs.  ați  contractat-o  când  ați  demarat  acest  proiect  extrem  de
complex și extrem de costisitor, vine astăzi și vă zic în premieră, dar o să zic și în
public pe tema aceasta, și ne cere creșterea prețului cu 40%. Deci, nu cu 15, nu cu
5, nu cu 10, nu cu 20, da? Deci, o să discut cu această firmă, sper să nu fie genul
acela de firmă țepară, pentru că știu că are o bună reputație în piață, dar au avut
mari probleme, fiind una dintre cele mai serioase am înțeles, companii, să execute
proiectul d-lui Teacă. Din acest motiv, aș vrea ca să ne asumăm proiecte care să fie
implementabile cu capacitățile tehnice din România de astăzi, să fie dimensionate
la niște costuri care să justifice investiția, că dacă dau 80 de milioane pe cutia
aceea de la Favorit, păi cu 80 de milioane făceam un spital sau 96 de milioane. Păi
ce, am înebunit? Am înebunit să dau 96 de milioane pe o cutie, cât o fi ea de cutie
și de frumoasă și așa, îmi pare foarte rău, dar cu acei bani fac un spital, fac cinci
școli. Raportat la beneficiul pe care îl aduce în societate, puteam să venim cu un
proiect mai decent, care să fi fost gata până acum, că a început de trei ani de zile,
sau de patru ani de zile, când o fi început, trebuie să mergem mai departe, trebuie
să-i  asigurăm buget.  Deci,  vă zic,  nu arată bine deloc lucrurile  așa cum le-am
preluat, nici în relația cu arhitectul care a venit cu un proiect foarte scump, pe care
l-ați inițiat și foarte complex în raport cu nevoile comunității și nici în relația cu
această firmă care vine acum să-mi ceară aproape dublul banilor. Mulțumesc! 
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Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Ok.  Mulțumesc,
d-le Primar!

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Dl Primar, după cum bine
știți, a fost un contract licitat, adică a putut participa orice. Ei au câștigat, nu știu
cine este firma respectivă, acelea au fost prețurile, deci a fost un contract licitat,
efectiv. 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Așa este, așa că reproșul
meu nu merge către licitație, nu cred că au fost niciun fel de probleme acolo, vă
zic sincer că nu cred. Cine a licitat trebuia să-și asume proiectul, pentru că știa la
ce  licitează,  singura  chestiune  pe  care  eu,  cumva,  o  pun  în  discuție,  este
complexitatea proiectului, dar în fine, și l-au asumat și costul inițial era cât de cât
de bun simț, deși de acei bani, vă zic, făceam un spital. Mulțumesc! 

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Nu  știam  de  această
solicitare a acelei societăți de suplimentare a costurilor cu pănă la 40%. Chiar am
rugămintea către noul executiv de la Direcția de Investiții să solicite o informare,
de ce solicită mărirea prețului cu până la 40%. Mi se pare strigător la cer, atât de
mult să solicite, nu înțeleg de ce. Mulțumesc frumos!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-le consilier! Supun la vot proiectul. Voturi împotrivă? Nu sunt voturi împotrivă.
Abţineri? Nu sunt abțineri. Voturi pentru? Cu 26 de voturi pentru, proiectul a fost
adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea
Organigramei,  Statului  de  funcţii  și  Regulamentului-cadru  de  organizare  și
funcționare  ale  Direcţiei  Generale  de  Asistenţă  Socială  şi  Protecţia  Copilului
Sector 6.

Discuții? Vă rog, dl Pană!

Dl Pană Traian,  consilier  local: Mulțumesc,  d-le  președinte!  Din
câte  știu,  Direcția  Generală  de  Asistență  Socială  este  în  subordinea  d-nei
Viceprimar, deci, o interpelez pe d-na Viceprimar. Cu ce număr de persoane va fi
diminuată noua organigramă și aș dori să știu și eu dacă sindicatele,  că noi, în
vechiul mandat, de fiecare dată, la orice negociere, orice ședință de Consiliu Local
referitoare la mărire de salariu, că noi, din câte știu, vechea administrație nu a dat
afară,  dacă a participat  la discuții  sau de ce nu vine și  în cadrul  ședințelor  de
Consilu Local cum veneau și în mandatul trecut? Vă mulțumesc!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc!
D-na Viceprimar, vă rog! 

 D-na Ștefan Mihaela  Ana-Maria, Viceprimar al  Sectorului  6:
Bună ziua! Conform noii organigrame o să fie reduse un număr de 219 posturi, din
care  88  vacante,  diferența  de  131  fiind  de  personal.  Legat  de  colaborarea  și
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discuțiile purtate cu sindicatele, au fost două astfel de discuții, una în februarie,
una în aprilie, iar pentru fiecare dintre ele există minute ale discuției și da, în spate,
în sală este și un reprezentant al sindicatului, care bănuiesc că o să vrea să ne
spună ceva, la un moment dat.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  D-na  Surulescu,  vă
rog!

D-na Surulescu Aurelia, consilier local: D-na Viceprimar, aș dori să
vă întreb dacă numărul de..., acoperă întreaga activitate a D.G.A.S.P.C.- ului și în
cazul  în  care  oamenii  sunt  în  concedii  medicale,  de  odihnă,  mă  rog,  lucruri
neprevăzute,  în  situații  în  care  trebuiesc  înlocuiți  și  doi,  vă  rog  să  permiteți
reprezentantului  sindicatului  să  ne  spună  punctul  dumnealor  de  vedere.
Vă mulțumesc!

D-na  Ștefan  Mihaela  Ana-Maria, Viceprimar  al  Sectorului  6:
Bineînțeles că o să-i permitem d-lui de la sindicat să-și spună punctul de vedere,
cu siguranță. Legat de prima întrebare, da, am discutat, de fapt, am avut în afară de
cele  două  discuții  cu  sindicatul,  au  avut  loc  și  două  întruniri  ale  Colegiului
Director din D.G.A.S.P.C., în care am discutat aplicat pe organigramă și da, toate
serviciile pe care le avem în subordinea Direcției Generale de Asistență Socială
vor putea funcționa. De altfel, în sală este și d-na Director Gabriela Schmutzer,
care dacă dorește, poate să ne spună câteva cuvinte.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-na Viceprimar.

D-na Surulescu Aurelia, consilier local: Nu uitați de reprezentantul
sindicatului, vă rog frumos, d-le președinte!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  D-na director,  vă rog
frumos!

D-na  Gabriela  Schmutzer,  Director  General  D.G.A.S.P.C.
Sector 6:  Da, vreau să vă spun că a fost o muncă foarte serioasă, prin care s-a
ajuns la această formulă de reorganizare și reașezare a personalului pe criterii de
performanță și  eficiență. Sigur că poate părea mare numărul de posturi care se
reduc la momentul acesta, însă vreau să vă spun că de-a lungul timpului, această
organigramă a suferit tot timpul modificări și nu pe minus, ci pe plus. S-a constatat
din analiză, că au existat situații în care se suprapuneau o serie de activități sau
existau persoane care nu aveau încărcată, conform fișei postului, o normă de lucru
suficientă și atunci ne-am putut permite să facem această reașezare a personalului,
așa cum v-am spus, pe criterii de performanță și de eficiență. Pot să vă asigur că,
așa cum arată ea acum, nu va fi afectată în niciun fel,  nici calitatea serviciilor
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sociale pe care le oferim comunității și nici nu putem să spunem că la momentul
acesta vor exista sincope în activitatea pe care o desfășurăm.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-na director! Reprezentantul sindicatului.

Ovidiu  Miricioiu,  prim-vicepreședinte  al  Sindicatului  Columna
Sector 6:  Bună ziua! Ovidiu Miricioiu mă numesc și sunt prim-vicepreședinte la
Sindicatul Columna Sector 6, după cum știți, Organizație reprezentativă la nivel
de U.A.T. Sector 6. Într-adevăr, cum a spus și d-na Viceprimar Mihaela Ștefan, în
ultima  perioadă  am  avut  consultări  și  dialog  pe  marginea  organigramei
D.G.A.S.P.C.- ului, însă noi ne menținem poziția pe care d-na Ștefan o cunoaște
foarte bine, nu suntem de acord cu această organigramă în condițiile în care în
această perioadă grea, vor fi disponibilizate 132 de persoane, după câte cunoaștem
noi și în același timp, înființăm două posturi noi de director, a căror salarizare
echivalează cu aproximativ opt posturi de infirmiere, care pot fi folosite în cadrul
diverselor centre pentru suplinirea activității. Nu înțelegem care este eficiența din
punct  de  vedere  financiar,  a  acestor  două  posturi  de  director  și  totodată,  am
constatat că în cadrul organigramei, astfel cum aceasta este publicată pe site, apar
două  compartimente  de  aprovizionare  și  P.S.I.,  dacă  nu  mă  înșel,  care,  în
conformitate cu legea,  în momentul de față ar  trebui să fie catalogate ca fiind
birouri și nu compartimente, întrucât activitățile pentru aceste două compartimente
sunt foarte mari și foarte voluminoase, motiv pentru care noi solicităm amendarea
acestei  organigrame  cu  modificările  propuse și  respectiv,  cu  suplimentarea
numărului  de  posturi  între  șase  și  zece  posturi  pentru  cele  două  birouri  și  nu
considerăm că impactul bugetar pentru aceste șase, zece posturi ar fi atât de mare
pentru o instituție atât de bine poziționată ca și D.G.A.S.P.C. Sector 6. Mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc  frumos!
Dacă mai sunt alte discuții? Dl Tomescu, vă rog!

Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local: Referitor  la  această
organigramă și în asentimentul colegului nostru de la Columna, în urma discuțiilor
pe care le-am avut cu colegii din D.G.A.S.P.C., în special cei care au fost, mă rog,
care urmează să fie demiși,  cu toții  își  pun următoarea problemă, sunt anumite
zone unde ar mai trebui ca să rămână, cel puțin la un nivel, nici nu știu cum să zic,
nici  măcar  satisfăcător,  dar  să  rămână  acolo,  să  poată  să-și  desfășoare  cumva
activitatea, ar mai trebui vreo zece posturi, în special pe zona de infirmiere. Nu
știu, poate  mă  ajută  și  colegul  nostru,  poate  și  doamna  Director  de  la
D.G.A.S.P.C., dar eu asta..., am informația că pentru desfășurarea activității cât
mai aproape de adevăr, ar mai fi nevoie de zece posturi.

 Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
dl Tomescu! D-na Director General, dacă doriți să interveniți?
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D-na  Gabriela  Schmutzer,  Director  General  D.G.A.S.P.C.
Sector 6: Deci,  uitându-mă aici,  în  statul  de funcții  contractuale,  la  momentul
acesta se propune un număr de 182 de infirmiere. Așa cum le-am gândit noi și le-
am  așezat  pe  centre,  ele  satisfac  la  momentul  acesta,  nevoia  de  îngrijire  a
persoanelor aflate în sistem rezidențial.  Nu știu pe baza cărei analize se propune
această  creștere  a  numărului  de infirmiere,  dar  vă asigur  că,  începând cu luna
ianuarie și până acum, deci, sunt patru luni în care am sucit și am răsucit și am
calculat și am așezat oamenii, astfel încât să nu afectăm activitatea.

 D-na Ștefan Mihaela  Ana-Maria, Viceprimar al  Sectorului  6:
Poate dl Tomescu are totuși informații mai vechi pentru că, într-adevăr, au fost
genul acesta de solicitări, le-am analizat și le-am remediat.

 Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local: Probabil.  Mulțumesc,
d-na Viceprimar! Vedeți că totuși sunt la curent cu ceea ce se întâmplă în sectorul
6, cu toate că sunt mai departe. 

D-na Ștefan Mihaela Ana-Maria, Viceprimar al Sectorului 6: Nu
m-aș fi așteptat să fi fost altfel, d-le Tomescu.

D-na  Gabriela  Schmutzer,  Director  General  D.G.A.S.P.C.
Sector  6:  Ca o  precizare,  propunerea  inițială  era  de  907  posturi,  acum ce  vă
propunem,  sunt  952 de  posturi,  deci  vă  dați  seama că  în  această  perioadă,  cu
acordul d-nei Viceprimar și a d-lui Primar, am tot sucit și am răsucit totul, astfel
încât să nu afectăm bunul mers al activității.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-na Director General! Vă rog, dl Petcu!

 Dl Petcu Sorin, consilier local: Eu am o singură întrebare. Bun, am
înțeles  că  s-a  făcut  o  analiză  în  baza  eficienței,  a  randamentului.  O  singură
întrebare, înțeleg că avem nevoie de funcții de conducere un pic mai multe, iar
funcțiile  de  execuție  cât  mai  puține?  Ca  social  democrat  întreb  lucrul  acesta,
pentru că mie mi se pare normal să avem întotdeauna în vedere, cum să spun eu,
principiul                         cost-beneficiu, mă gândesc și la acei oameni pe care îi
dăm afară și totuși, suntem într-o perioadă pandemică grea, ce vor face, unde se
duc, cine îi va ajuta în continuare, probabil că au o anumită vârstă, unii se pot
angaja, alții nu și nu înțeleg de ce, dacă tot reducem, de ce înființăm funcții de
conducere? Până acum am funcționat, deci a mers destul de bine acest serviciu,
acest  departament  și  dintr-o  dată  mai  avem  nevoie de  alte  departamente,  alte
funcții de conducere, dar reducem din executiv, adică talpa putem s-o distrugem și
eventual,  să  avem doar  funcții  de conducere? Nu este  ok  din punctul  meu de
vedere. Mulțumesc mult!
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Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  D-na  Viceprimar, vă
rog!

D-na  Ștefan  Mihaela  Ana-Maria, Viceprimar  al  Sectorului  6:
Legat de ce ați spus vis-a-vis de personalul de execuție, n-o să le spun talpa pentru
că nu este cinstit față de ei, munca depusă o respectăm. Legat de personalul de
execuție, dacă vă uitați pe structura organigramei așa cum este ea prezentă, avem
34% din personal în direcție, deci, în aparatul de specialitate și 66%  în centre.
Dacă analizați  noua structură a organigramei, o să regăsiți  același procentaj de
34% personal  în  direcție  și  66% în  centre.  Legat  de  necesarul  de  posturi  de
conducere, o să vă dau un singur exemplu, postul de director adjunct contractual
pe  care  l-am pus,  l-am adăugat  în  organigramă și  care  va  prelua  supervizarea
tuturor centrelor de zi pentru copii, după cum știți sunt trei creșe și  trei grădinițe
sociale,  iar  ele  toate  vor  trece  în  subordinea  acestui  director  și  el  va  avea  ca
atribuții să coordoneze aceste centre, să supervizeze felul în care se fac înscrierile
în aceste centre și foarte important, să caute să dezvolte acest tip de serviciu, cu
precădere serviciile de creșă.

 Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:   Mulțumesc,
d-na Viceprimar! Dl Petcu, vă rog!

Dl  Petcu  Sorin,  consilier  local:  Înseamnă  că  persoanele  care  au
deținut până acum funcții de conducere au fost martiri, pentru că nu au gestionat
doar șase centre în total, avem mult mai multe  centre în sectorul 6, cu grădinițe
bineînțeles, dvs. îmi spuneți că mai avem nevoie de o funcție de conducere pentru
a gestiona șase unități și să le dezvoltăm pentru cele șase, să nu vă supărați pe
mine d-na Viceprimar, dar mi se pare un pic...

 D-na Ștefan Mihaela  Ana-Maria, Viceprimar al  Sectorului  6:
Nu, dar trebuie discutat și este bine că puneți întrebarea și lăsați-mă să răspund.

 Dl Petcu Sorin, consilier local: Eu am înțeles, dar mi se pare un pic
chiar deplasat sau exagerat pentru că nu o să facem reguli diferite pentru fiecare
centru și știți bine că regulile sunt aceleași pentru toate centrele, modul de control,
de gestionare,  sunt  convins că și  acolo mai există  câte un director,  mai există
cineva care îndeplinește sau are în atribuții de a face rapoarte, cel puțin măcar la
șase luni, ori să mai facem o funcție de conducere, n-am nimic împotrivă dacă dvs.
considerați,  dar mi se pare strigător la cer dând afară încă 131de persoane din
execuție. În mare cam aceasta este ideea.

 Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-le Primar, vă rog!

 Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  În  primul  rând  am
desființat mai multe funcții de conducere, în al doilea rând, acolo unde am pus
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director executiv adjunct, vorbim de o mega structură cu câteva sute de angajați.
Dacă dvs.  vă imaginați  că poate un singur om să facă management eficient și
eficace, pentru că și eficacitatea este importantă, nu doar eficiența economică, de
multe ori insistăm pe eficacitate, care înseamnă să faci ceea ce trebuie, nu doar
raportat la costuri, îți poate aduce un impact mult mai bun asupra politicilor tale
sociale. Deci, ceea ce vă propunem astăzi este pe baza unei analize funcționale,
care să nu mai țină cont de relații personale și am creat un post acolo ca să vină nu
știu cine, ci pur și simplu, dacă vă uitați la această organigramă, este mult mai
logică și mai suplă în raport cu vechea organigramă. Da, în trecut s-au adăugat, s-
au adăugat, s-au adăugat, am avut aceste discuții și cu dl Edu și cu dl Tomescu și
am căzut de acord că nu e rău să avem o primenire la D.G.A.S.P.C.. Asistența
socială se face, nu angajând oameni, am avut discuția, nu facem asistență socială
ținând  oameni  la  muncă,  ci  facem asistență  socială  prin  investiții  în  asistența
socială,  ceea  ce  avem,  s-a  ocupat  d-na Schmutzer  în  trecut,  avem  astfel  de
investiții  și  prin calitatea serviciilor,  noi asta facem la asistență socială, că așa
angajăm toți locuitorii din sectorul 6 și nu mai avem probleme, dar este sustenabil,
pune cineva această întrebare. Deci unu, nu mai avem mai mulți directori, să nu
existe acest mit, deci numărul total rămâne același sau scade, cel puțin rămâne
același  dacă nu scade,  unu la mână,  că s-au desființat  mai multe servicii,  s-au
comasat, da. Doi la mână, va fi un număr de oameni care vor trebui să se orienteze
pe piața forței de muncă, cum au reușit să se angajeze aici, fără pile și pe baza
competenței lor, sunt convins că vor reuși să se angajeze și mai departe, nu am
niciun fel de probleme dacă sunt competente îi  vom fructifica competențele pe
piața forței de muncă.

Discuții în sală

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Poftim? Nu vine nimeni,
nu aducem pe nimeni, deci, nu vine nimeni.

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Ce pregătire ar trebui să
aibă directorii aceștia, că aș vrea să mă înscriu și eu la concurs.

 Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Dacă vreți, discutăm noi
doi, dar vă zic că nu aducem pe nimeni.

Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local: Nu,  doar  voiam să  știu
pregătirea, d-na Viceprimar, că voiam să mă înscriu și eu!

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Dați-mi voie să termin,
vă rog! Atenție, facem o restructurare, oamenii își vor căuta de muncă în altă parte,
fără să desființăm nici măcar un serviciu, deci, este o restructurare de undeva la
10%, semnificativă,  mai mult decât s-a făcut în alte părți, este pentru prima oară
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în care se încearcă în București o astfel de..., nu-i poți spune reformă  pentru că
încă nu este  reformă la D.G.A.S.P.C. și o să vă zic când o să vină și reforma, este
o  restructurare  doar  în  acest  moment,  la  Poliția  Locală  o  să  facem  reformă,
urmează. Deci, facem o restructurare de 10%, 100 de oameni aproximativ, dacă nu
mă înșel, fără să desfințăm niciun serviciu, fără să desființăm niciun serviciu livrat
populației, deci, e  clar că, creștem eficiența, nici măcar nu există discuție aici,
rămân aceleași servicii, cu mai puțini oameni și ne vom asigura că nu va avea nici
calitatea seviciilor de suferit. În ceea ce privește reforma D.G.A.S.P.C., pe care am
discutat-o inclusiv cu d-na Director și  cu d-na Viceprimar, ea va presupune să
facem o analiză pe centre de cost, nu doar pe standarde de cost, ci pe centre de
cost, să vedem și noi cât ne costă un serviciu social, raportat la standardele de cost
publicate de către Guvern, care au fost făcute de curând și care au fost făcute, am
vorbit cu d-na Turza și a zis, domne’ noi când am fost în perioada de cost, erau cu
20-25%  mai  mari  decât  sunt  ele  pe  piață,  tocmai  ca  să  asigurăm  o  oarecare
flexibilitate și să acopere, să nu aibă serviciile de suferit. E posibil, așa la o privire
sumară fără să am o analiză, pentru că am dispus o analiză printr-o decizie de
primar, am format un grup de lucru la nivelul D.G.A.S.P.C.  din care face parte și
d-na Director și d-na Viceprimar, care să ne calculeze și nouă pe standarde de cost
la nivel de centre de cost și atunci o să vedem dacă este de două ori, de  trei ori sau
cu 20-25% sau sub, poate să fie sub standardul de cost pe centrul de cost și în acel
moment, o să vă zicem dacă suntem în parametri în care trebuie să funcționăm sau
dacă este nevoie ca să mai facem și alte schimbări pentru a fi într-o zonă de costuri
acceptabilă. Mai mult, este esențial să prioritizăm și să avem o strategie, acum
avem așa, un fel de plan de acțiune în care facem de toate, fără a avea priorități
foarte clare pe grupuri vulnerabile și să prioritizăm pentru a primi asistență, cu
precădere, oamenii care sunt în vulnerabilitate, persoane, în special copii și tineri,
persoane  care  au  grad  de  handicap  și  persoanele  cu  risc  social  și  mai  puțin
activități de entertainment, ne ducem la munte, la mare, la mănăstiri, în Grecia,
cum s-au dus de către alte administrații în alte timpuri. Deci, nu-i plimbăm, nu-i
distrăm, ci oferim servicii unor oameni care chiar au nevoie de ele, despre asta este
vorba, din punctul meu de vedere, atunci când vorbim despre asistență socială.
Deci, astăzi vă propunem aceste reorganizare și închid prin a vă răspunde că am
verificat în lege, nu scrie nicăieri că trebuie să fie organizat la nivel de șef serviciu
sau de serviciu, este nevoie să existe un compartiment, da, există un compartiment,
pe analiza noastră, pe volumul de activitate, numărul de oameni propuși acolo sunt
efectiv suficienți, deci, nu trebuie să vă îngrijorați că activitatea va avea de suferit.
Deci, vă propun, vă propunem, că am muncit la ea împreună cu d-na Viceprimar,
cu d-na Schmutzer, am muncit la ea, de cinci luni muncim la ea, da, de cinci luni,
tocmai ca să nu fie niciun fel de problemă. Vă mulțumesc!
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Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc  d-le
Primar! Dl Eduard Simion, vă rog!

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Mulțumesc  frumos,
dl președinte, d-le Primar, d-na Viceprimar! După cum bine știm cu toții, stimați
colegi consilieri și ceilalți colegi din executiv care sunt în sală, după cum bine știm
cu toții, D.G.A.S.P.C. Sector 6, așa cum și D.G.A.S.P.C. București, D.G.A.S.P.C.
și A.S.S.M.B – uri și așa mai departe, fac parte din prima linie, mai ales în această
perioadă pandemică, au grijă de oameni bolnavi, persoane cu dizabilități și așa mai
departe. În momentul de față, executivul, conducerea Primăriei Sectorului 6, vine
cu o propunere de organigramă de a da afară 132 de persoane, de oameni. Stimați
colegi consilieri locali, o să-i aveți pe conștiință pe acești oameni, îi dați afară, în
afara  faptului  că  suntem în  săptămâna  mare  și  în  joia  mare,  acești  oameni  și
înaintea sărbătorilor pascale, acești oameni munceau și își desfășurau activitatea
acolo, în prima linie, în cadru D.G.A.S.P.C. Sector 6. D-na Viceprimar, am și o
întrebare pentru dvs.. Ce ați făcut cu cele nouă puncte de prim ajutor din sectorul
6, unde sunt acele puncte de prim ajutor din sectorul 6? Acele puncte, care erau
susținute de către D.G.A.S.P.C. Sector 6, sunt puncte de prim ajutor, care ofereau
prim ajutor cetățenilor sectorului 6 și se puteau poate crea centre de vaccinare în
aceste..., se puteau măcar propune. 

D-na Ștefan Mihaela Ana-Maria, Viceprimar al Sectorului 6: Cu
siguranță nu, d-le Simion standardele...

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  D-nă,  ce  ați  făcut  cu
centrele de prim ajutor? Eu știu ce ați făcut cu ele, le-ați mutat pe terenul acela din
Preciziei  și  le-ați  transformat  în  birouri.  D-na  Viceprimar,  dați  afară  132  de
oameni, îi trimiteți acasă, îi lăsați fără venituri, da așa e, fără pască, fără drob, fără
cozonac așa e                       dl Desculțescu, așa este, da.

 Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Dați-mi  voie  să  vă
răspund,  d-le  Edu!  Știți  ceva,  mie-mi  place  omul  om și  nu-mi  place  ipocrizia
știți, nu-mi place, eram amândoi discutam la mine în birou, domne’ câți de mulți
bani se duc la D.G.A.S.P.C., așa spuneați dvs..

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Așa  este,  discutam  de
buget.

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Că,  domne’, trebuie
intervenit acolo, că trebuie să ducem banii către investiții,  haideți  să vă zic un
lucru, un social democrat trebuie, în primul rând să fie îngrijorat și preocupat de
soarta grupurilor țintă, de copii, de bătrâni...
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 Dl Tomescu Constantin, consilier local: D-le Primar, nu ne purtați
nouă de grijă, dl Primar, că ne purtăm singuri. 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Deci, un social democrat
trebuie să se uite, domne’ ce se întâmplă cu banii aceia, cât de mulți bani ajung...

 Dl Tomescu Constantin,  consilier  local: Dl Primar,  eu nu v-am
întrebat,  eu  nu v-am spus  cum trebuie  să  vă  comportați  ca  pnl-ist,  vă  rog eu
frumos! 

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Păi  unde  ajung  banii
aceia? Ajung la grupurile vulnerabile sau ajung în salariile unora care s-au angajat
de multe ori pe pile? Aici este întrebarea. Pe cine vreți să protejați?  Aceasta este
întrebarea  mea,  pe  cine  vreți  să  protejați?  Eu  vă  zic  acei  bani  vor  ajunge  la
grupurile vulnerabile, vor ajunge în investiții în creșe, în centre pentru seniori,  în
servicii pentru seniori, în beneficiul oamenilor care au probleme de sănătate și de
excluziune socială, acolo vor ajunge, nu doar așa în salarii că ținem la..., și s-a
folosit,  de-a  lungul  timpului,  această  marotă  și  s-au  dat  s-au  cheltuit  banii,
incredibil de mulți și ineficient, doar pentru a ține pe unul să plimbe o hârtie în
plus. Nu. O să facem și asta funcțională, avem o transparențialitate mult mai clară
a nevoilor de personal,  o să eficientizăm serviciul, asta facem acum da, deci, ne
ocupăm de grupurile vulnerabile, nu desființăm niciun serviciu, acei bani vor fi
direcționați către investiții tot în domeniul social și tot pentru grupurile care au
nevoie de acei bani, care sunt cetățeni ai acestui sector și nu doar angajați, prieteni
ai unora, despre asta este vorba.

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Dacă tot discutăm despre
ipocrizie...

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:   Lăsați-l  pe  dl
Tomescu! dl Simion, vă rog frumos!

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Stați  o  secundă,  că  dl
Primar a spus ceva. Noi discutăm doar despre buget și dacă discutăm de ipocrizie,
dvs. ați zis altceva.          

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Vă  rog  eu  frumos
să-l lăsați pe colegul dvs. să răspundă. Mulțumesc frumos! Dl Tomescu.

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Nici nu știu ce să vă mai
spun. Vă spun așa, haideți să începem cu următorul lucru, dl Primar, nu am dus pe
nimeni în mandatul trecut nicăieri, n-am plimbat pe nimeni, ca să ne fie clar despre
subiectul acesta, dacă făceați referire la alte sectoare, ok, sunt de acord sau la alte
da, aș vrea să...
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Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Dl Tomescu, Primarul
capitalei, nu a dus bătrâni în Grecia?

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Păi, dl Primar, noi suntem
la sectorul 6, vorbim despre D.G.A.S.P.C. Sector 6, dl Primar! Vă rog frumos, noi
aveam acum D.G.A.S.P.C. Sector 6, ca să  fie clar să nu planeze pe așa.  Doi,
referitor la P.S.D., vă rog eu frumos lăsați-ne că ne purtăm noi de grijă și știm noi
care și ce vrea electoratul nostru, da? Trei, aș vrea și vă rog acum, să-mi spuneți și
mie care sunt,  dacă puteți  la  ora  asta,  nici  nu știu,  că ar  trebui să fie  chiar în
proiectul acesta de hotărâre, care sunt criteriile de angajare pentru acești doi domni
directori, doamne, domni ce or fi..., gura păcătosului adevăr grăiește da, da, da, mă
interesează și vă spun de ce...

 Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Criteriile de angajare vor
fi publicate și vor fi creionate în funcție de nevoile pe care le va prezenta structura,
în momentul în care vom decide cum vom ocupa aceste posturi și nu ne grăbim să
ocupăm aceste  posturi, da,  deci,  vă  zic  eu  pe  din  afară  care  sunt  criteriile  de
angajare la una din cele opt instituții din subordine cu 3500 de angajați, asta vreți
să vă spună primarul pe din afară? D-na Director, vă rog!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-na Director General,
vă rog!

D-na  Gabriela  Schmutzer,  Director  General  D.G.A.S.P.C.
Sector 6: În  proiectul de regulament de organizare și funcționare la cele două noi
funcții înființate sunt precizate și criteriile și nivelul de studii și vechimea necesară
ocupării  acestor  funcții,  pot  să  vă  spun  eu,  este  vorba  de  funcții  de  strictă
specialitate, cu studii de lungă durată, licență în domeniile psihologie, asistență
socială,  sociologie,  cu  vechime minimă  de  șapte  ani  în  specializarea  necesară
studiilor.

 D-na Ștefan Mihaela  Ana-Maria, Viceprimar al  Sectorului  6:
Oricum, în momentul în care vom organiza concursul pentru ele, toată lumea va
avea șanse egale la acest concurs.

Dl Tomescu Constantin,  consilier  local:  E clar  că  eu nu pot să
particip că am terminat economia, am studii aprofundate în economie.     

D-na  Ștefan  Mihaela  Ana-Maria, Viceprimar  al  Sectorului  6:
Femei și bărbați deopotrivă, ca să fie foarte bine înțeleasă.

Dl Simion Paul  Eduard, consilier local:  Câte posturi  de director
sunt  acum,  d-na  Viceprimar  în  comparație  cu  câte  posturi  de  director  erau  în
trecut.
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D-na  Ștefan  Mihaela  Ana-Maria, Viceprimar  al  Sectorului  6:
Avem patru directori  executivi, un director general, un  director adjunct cu funcție
contractuală și un director general adjunct.

D-na  Gabriela  Schmutzer,  Director  General  D.G.A.S.P.C.
Sector 6: Vă spun eu, erau 1+4 și acum sunt 1+6.

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Deci, în momentul de față
D.G.A.S.P.C. Sector 6 mărește numărul de directori de la  cinci la șapte, cu doi
directori, în condițiile în care dă 132 de oameni afară.

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Luați  în  calcul  toate
funcțiile de conducere, da, deci,  ne referim la funcții  de conducere, nu doar la
directori, că vreți dvs. să vă uitați doar la directori, vă uitați la directori, dar v-am
explicat  de ce, pentru că se bazează totul  pe raza funcțională  care este  foarte,
foarte clară  și ducem banii nu către buzunarele unora care au fost angajați  pe
timpul  dvs.,  ci  îi  ducem  exact  acolo  unde  trebuie  să  ajungă  acei  bani,  la
beneficiari, la oameni.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Ok!  Mulțumesc
frumos! Dl Bojdan, vă rog!

Dl  Bojdan  Alexandru  Teodor,  consilier  local:  Mulțumesc!
Apreciez interesul colegilor pentru acest proiect deosebit de important, știu efortul
depus pentru echilibrarea organigramei, ce voiam doar să remarc este că astăzi,
anterior acestui proiect am avut alte opt proiecte concrete, care vizau beneficiari ai
servicilor  D.G.A.S.P.C.. Pentru  cele  opt  proiecte  nu  a  fost  absolut  niciun
comentariu, deși toate au trecut cu unanimitate.

Discuții în sală

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Lăsați-l să termine, vă
rog eu frumos!

 Dl Bojdan Alexandru Teodor,  consilier  local: Mi-aș  dori  de  la
niște colegi social democrați să caute și mijloace de a îmbunătăți problemele care
vizează beneficiarii serviciului social.

 Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Social democrația ține cu
oamenii, nu dă afară oameni, nu lasă oamenii fără locuri de muncă, nu ne mai
învățați voi pe noi ce înseamnă social-democrație.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Vă rog frumos, dacă
doriți  să  vă  înscrieți  la  cuvânt,  vă  rog  frumos  să  lăsați  colegul  să  continuie,
d-le Eduard Simion, dacă încercați să țipați mai tare, putem să țipăm și noi.
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Dl Simion Paul Eduard, consilier local:    Social democrația nu dă
oameni afară, P.S.D.-ul nu dă oameni afară, le dă locuri de muncă, scade taxe,
scade impozite, nu ne mai învățați voi pe noi.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Vă rog frumos să ne
respectăm între noi, d-le Eduard Simion, vă rog frumos, putem să ne calmăm.

Dl  Bojdan Alexandru  Teodor,  consilier  local:  Asta-i  diferența,
mentalitatea.

 Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Indiferența voastră față de
oameni. Rușine!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Supun la  vot  acest
proiect. Voturi împotrivă? 8 voturi împotrivă (d-na Butacu, dl Coșcodaru, dl Iacob,
dl Pană, dl Petcu, dl Simion P., d-na Surulescu, dl Tomescu). Abțineri? Nu sunt
abțineri. Voturi pentru? Cu 18 voturi pentru,  proiectul a fost adoptat. Mulțumesc
frumos!

Următorul  proiect  pe  ordinea  de  zi: Proiect  de  hotărâre  privind
reorganizarea Biroului Îngrijiri la Domiciliu pentru Persoane Vârstnice la nivel
de  Unitate  Îngrijiri  la  Domiciliu  Persoane  Vârstnice  în  subordinea  Direcției
Protecție Socială din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția
Copilului Sector 6, precum și aprobarea Regulamentului – cadru de Organizare și
Funcționare a serviciului social

Dacă sunt discuții? Dl Pană, vă rog!

Dl  Pană  Traian,  consilier  local: Da,  mulțumesc,
d-le președinte!  Voiam să întreb dacă în această reorganizare a acestui birou, vor
fi disponibilizate persoane sau..., d-na Director sau d-na Viceprimar. Mulțumesc!

D-na  Gabriela  Schmutzer,  Director  General  D.G.A.S.P.C.
Sector 6: Această reorganizare a Biroului de Îngrijiri la Domiciliu, constă de fapt
în  schimbarea  titulaturii.  În  vederea  obținerii  licențierii,  am avut  solicitare  din
partea Agenției  de Inspecție Socială și Plăți a Municipiului București, în vederea
schimbării  titulaturii  din  Birou  Îngrijiri  la  Domiciliu  în  Unitate  de  Îngrijiri  la
Domiciliu, în rest nu se schimbă nimic, nu sunt disponibilizați oameni din cadrul
acestui compartiment.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-na Director!

Dl Pană Traian, consilier local:  Mulțumesc, d-na Director, dacă îmi
permiteți, din punctul meu de vedere eu o să votez acest proiect, bănuiesc că și
colegii, dacă nu sunt reduceri de personal.
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Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Ok!  Mulțumesc,
d-le Pană! Supunem la vot proiectul. Voturi împotrivă? Nu sunt voturi împotrivă.
Abțineri? Nu sunt abțineri. Cu 26 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind modificarea
Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 22/18.02.2021 privind numărul,
denumirea  şi  componenţa  Comisiilor  de  specialitate  ale  Consiliului  Local  al
Sectorului 6.

Propuneri? Dl Copaci, vă rog!

Dl  Copaci  Alin  Constantin,  consilier  local: Grupul  P.N.L.  îl
propune pe dl Pascu Cristian Gabriel, la Comisia nr. 1 Buget.

 
Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  În  urma  vacantării

locului și..., Ok! Dacă mai sunt alte propuneri? Nu sunt. Dl Secretar General, vă
rog!

 Dl Spiridon Demirel,  Secretarul  General  al  Sectorului  6: Rog
comisia de numărare și validare să-și reia...

Discuții în sală

 Dl Spiridon Demirel, Secretarul General al Sectorului 6: Este vot
pe persoană, sunt buletinele făcute, deci, putem trece imediat la vot, nu mai e o
problemă, luați vă rog și urna.

Dl Pană Traian, consilier local: D-le Viceprimar și d-le președinte,
dacă îmi permiteți, până se votează și se numără, putem să trecem la ultimul punct
de pe ordinea de zi, să putem..., la întrebări și interpelări? Să câștigăm timp, nu de
altceva.

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: Se face
apelul nominal pentru distribuirea buletinelor de vot. Consilierii locali își exercită
votul.

Comisia se retrage pentru numărarea voturilor.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Ok! Până când comisia
de numărare va veni cu rezultatul, dacă doriți, dacă sunt întrebări și interpelări?
Vă rog, dl Pană!

 Dl Pană Traian, consilier local: Da, mulțumesc, d-le președinte!
D-le Viceprimar, am văzut că a rămas în sală, în programul dvs. ați spus că doriți
să construiți creșe noi, aș dori să întreb și eu ce  știți despre creșa Îngerașii din
Crângași, să ne spuneți și nouă? Și la punctul numărul doi, când se încep lucrările
la zona de promenadă a  Lacului Morii și dacă țineți cont și de lucrările începute
de Primăria Chiajna, dacă proiectul se aseamănă cât de cât cu proiectul demarat de
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Primăria Chiajna cu privire la amenajarea zonei de promenadă alocată primăriei
Chiajna. Vă mulțumesc și aștept răspuns!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Rog  pe  cineva  din
executiv de la Investiții, de la Secretariatul Tehnic, putem verifica dacă mai este
dl Director de la Investiții. Până atunci, d-na Viceprimar, doriți să răspundeți legat
de creșă? Mulțumesc! 

D-na  Ștefan  Mihaela  Ana-Maria, Viceprimar  al  Sectorului  6:
Legat de creșa Îngerașii, o să demarăm proiectul cât mai curând, așteptăm să luăm
autorizația pentru împrejmuire ca să fim în legalitate și după aceea, o să procedăm
la eliberarea terenului  de sarcini,  astfel  încât  constructorul  să  poată  să  înceapă
lucru și cam atât.

Dl Pană Traian, consilier local:  Nu este nicio speță, că de aceea vă
întrebam? 

D-na Ștefan Mihaela Ana-Maria, Viceprimar al Sectorului 6: Este
și o speță la contencios pentru suspendarea autorizației, exact.

Dl Pană Traian,  consilier  local: Tocmai  de  aceea  v-am întrebat.
Mulțumesc!

 Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Ok! Din câte mi s-a
comunicat, nu este cineva de la Investiții, poate reușim să interpelăm. Mulțumesc,
dl Secretar! 

 Dl Spiridon Demirel, Secretarul General al Sectorului 6: Rămâne
prescris și dăm...

Dl  Pană Traian,  consilier  local: Mulțumesc,  d-le  Secretar,  exact
același  lucru  voiam  să  completez, să  mi  se  dea  un  răspuns  scris,  legat  de
promenada Lacul Morii, să fie exact cum am specificat, când se încep lucrările și
dacă sunt corelate cu Primăria Chiajna.

 Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Mulțumesc frumos!
Dl Desculțescu, vă rog!    

 Dl Desculțescu Alexandru,  consilier  local:  Aș vrea  să  revin  cu
privire la interpelarea de data trecută, în legătură cu ansamblul din str. Ivasiuc, nu
am primit încă un răspuns. Nu știu dacă trebuia până astăzi sau încă îl mai aștept,
cu privire la supraînălțare, dacă există vreo intenție, mi-a zis dl Primar că va căuta
informații cu privire la acest aspect și va reveni, dar nu am primit încă un astfel de
răspuns. Aș vrea să pun încă o întrebare cu privire la acel ansamblu și anume, câte
etaje sunt autorizate la momentul acesta și conform cărei autorizații? Eu știu că
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există decât o autorizație de construire, ca să fie clar pentru toată lumea și aștept
răspunsul. Și un al doilea punct pe care vreau să-l ridic astăzi, având în vedere că
numai  mâine  nu-i  poimâine,  adică  1  mai,  moment  la  care  ar  intra  în  vigoare
deschiderea școlilor, trenurilor pentru public, din constatarea în teren și discuțiile
pe care le-am avut cu conducerea Școlii nr.163 din Calea Giulești, există acolo un
balon pe singurul teren de sport al acestei școli, un balon care stă în picioare prin
umflarea sa, efectiv, zi și noapte o pompă pompează aer ca el să stea în picioare.
De  un an  și  ceva,  de  când s-a  instalat  acel  balon,  nu  a  fost  utilizat,  există  o
interdicție din partea D.S.P.-ului pentru a fi utilizat, atâta timp cât nu există un
spațiu  adecvat  privind vestiarele  am înțeles.  Întrebarea mea către  executiv sau
Administrația Școlilor este, care este rostul păstrării acestui balon în picioare cu
cheltuielile aferente de funcționare, atâta timp cât el nu este utilizat?  Din ceea ce
știu,  costul de a-l da jos, respectiv, de a-l reînălța, este undeva la echivalentul
costurilor de funcționare pe o lună de zile. De aceea, cred că ar fi mult mai oportun
și  prin prisma deschiderii  școlilor și  terenurilor școlilor pentru public,  ca acest
balon să fie dat jos și efectiv, acel teren să fie utilizat pentru ce a fost menit și prin
prisma noului proiect pe care l-am aprobat de la 1 mai. Mulțumesc!

 Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Mulțumesc  frumos!
D-na Butacu, vă rog! 

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Am  citit  zilele
trecute un articol și  am să vă dau citire titlului,  „Gafă de proporții  la Primăria
Sectorului  6,  autorizații  emise  în  baza  unui  P.U.Z.  abrogat.  Arhitectul  Șef  și
Secretarul din Primăria Sectorului 6 i-au dat primarului să semneze documente
ilegale”.  Am să plec de la  acest  articol  și  am să vă rog să-mi faceți  și  mie o
situație,  Direcția  de  Urbanism,  cu  certificatele  de  urbanism  și  autorizațiile  de
construire emise în această perioadă, în baza cărui P.U.Z. au fost emise?  Deci, aș
dori o...  

Dl  Spiridon  Demirel,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:
Vă răspund acum.  În baza P.U.Z.-ului aprobat în 2013, modificat în 2017.

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Păi, uitați ce spun
colegii din presă! 

Dl Spiridon Demirel, Secretarul General al Sectorului 6: Păi, dacă
au ajuns colegii ziariști să fie mecca în domeniu.

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Nu, eu ce vă solicit
un răspuns în scris.

Dl Spiridon Demirel,  Secretarul  General  al  Sectorului 6:  V-am
răspuns acum în direct.  P.U.Z.- ul din 2013 a fost aprobat de Consiliul General. 
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D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Eu știu foarte bine
istoricul, credeți-mă.

Dl Spiridon Demirel,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:  Nu a
avut nicio contestație,  P.U.Z.-ul din 2017, care a modificat această hotărâre de
Consiliu General din 2013, de asemenea, iar P.U.Z.- ul care a fost aprobat în 2020,
nu  a  abrogat  reglementările  acestor  două  P.U.Z.-uri,  P.U.Z.-ul  și  modificările
respective.  Dacă  am  merge  pe  logica  acelui  articol,  ar  însemna  că,  dacă  nici
P.U.Z.-ul din 2013 nu ar exista, nu am avea nici P.U.G., pentru că merg și într-un
sens și în celălalt, din punct de vedere legal. Da, este un articol, e o părere a unui
domn ziarist.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-le Secretar General! Dl Bojdan, vă rog!

Dl Bojdan Alexandru Teodor, consilier local: Mulțumesc! Voiam
doar  să  vă  întreb,  care  este  status-ul  auditului  extern  aprobat  de  noi  prin
H.C.L. nr. 187 din 2020.

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6:  Din
informațiile pe care le am, este în desfășurare, atât la D.G.A.S.P.C. Sector 6,  cât și
la Administrația Școlilor. Despre celelalte direcții nu am informații, dacă cineva
din executiv poate să mă completeze.

D-na Ștefan Mihaela Ana-Maria, Viceprimar al Sectorului 6: Da,
la fel, o să rămână în scris și o să primească Alexandru, colegul nostru, un răspuns.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Ok,  mulțumesc
frumos! Dl Coșcodaru.

Dl Coșcodaru Iulian Mihai, consilier local: Aș avea o întrebare, aș
dori să știu, două întrebări de fapt. Aș dori să știu câte tone de sare s-au folosit în
perioada octombrie 2020  până în prezent și aș dori acest răspuns în scris. În al
doilea rând, cât a folosit A.D.P.D.U. și URBAN. Doi, vreau să fiu înțeles corect,
eu, personal, nu am dubii în privința competenței d-lui director de la A.D.P.D.U.
Sector 6, vreau să rămână acest lucru la microfon. Doresc să primesc în scris toate
documentele care au stat la baza cifrelor prezentate în anexa proiectului nr. 225
din 19.04.2021 și de asemenea, doresc să fiu informat la finalizarea procedurii de
achiziție cu privire la prețul pentru achiziția celor 41 de autoutilitare, utilaje. Vă
mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc  frumos!
Între  timp a venit  și  rezultatul  votului.  Conform Procesului-verbal,  dl  consilier
Pascu Cristian Gabriel a obținut 22 de voturi pentru, nu sunt abțineri și 4 voturi
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împotrivă. Deci,  conform votului,  dl  consilier  este  membru  în  Comisia  1  de
Buget, din cadrul Consiliului Local. 

Supun  la  vot  proiectul  în  ansamblul  său.  Voturi  împotrivă?  Nu  sunt.
Abțineri? Nu sunt. Voturi pentru? Cu 26 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Dacă mai sunt alte interpelări? Nu mai sunt. Dl Secretar, vă rog!

Dl  Spiridon  Demirel,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:
Doamnelor și domnilor consilieri, având în vedere că urmează câteva zile libere vă
doresc un Paște Fericit, toate cele bune la familia dvs., copii, rude și să ne vedem
cu bine după aceste sărbători! Numai bine!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumim!  Declar
ședința închisă! Paște Fericit și multă sănătate!

Preşedinte de ședință,                                       Secretar General al Sectorului 6,

    Dubălaru Lucian                                                          Demirel Spiridon
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